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 رفاه اجتماعی هرمزگان شد
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در طرح جامع جزیره هرمز، نخبگان 
منطقه مشارکت کنند

ساخت چهار طرح فولادی در هرمزگان آغازشد؛

  فـولاد هرمـزگان در مسیـر توسعـه

هرمزگان من- بمناسبت دهه فجر انقلاب اسلامی ساخت چهار طرح در شرکت فولاد 
هرمزگان آغاز شد. مدیرعامل فولاد هرمزگان در این مراسم گفت: این طرح ها ساخت 
تولید  دوم  واحد  تن،  هزار   ۹۰۰ سالانه  ظرفیت  با  اسفنجی  آهن  تولید  سوم  مدول 
گاز های صنعتی با ظرفیت ۱۰ هزار نرمال مترمکعب بر ساعت اکسیژن، و سیلو های 

ذخیره آهن اسفنجی با ظرفیت ۲۸ هزار تن است.
عطاالله معروفخانی افزود: ساخت مگامدول احیا مستقیم شرکت ستاره سیمین هرمز 
هم، با ظرفیت یک میلیون و ۷۰۰ هزار تن در سال از دیگر طرح هایی بود که امروز 
اجرای آن آغاز شد. مدیرعامل فولاد هرمزگان در ادامه به طرح فولاد سیمین هرمز با 
تولید ۱۰ میلیون تن فولاد  به عنوان یکی از بزرگترین کارخانه های فولادی کشور 
اشاره کرد و گفت : فولاد هرمزگان در راستای ایفای نقش حداکثری در توسعه استان 
هرمزگان و تبدیل شدن این استان به قطب اصلی فولاد کشوربه عنوان یکی از شرکای 
و  مشارکت  هرمز  در شرکت ستاره سیمین  فولاد  تن  میلیون  تولید ۱۰  بزرگ طرح 
میلیون  از سهام شرکت ۱۰  دیگر  با خرید ۳۰ درصد  و  است  نموده  گذاری  سرمایه 
تنی ستاره سیمین در مهر ماه سال جاری، با بیش از ۵۱ درصد، سهام دار اصلی این 
شرکت تازه تاسیس شده است که با راه اندازی آن استان هرمزگان به یکی از قطب 
های اصلی و محوری تولید فولاد در کشور تبدیل خواهد شد و اشتغال زایی چند هزار 

نفری را به همراه دارد.
وی گفت: هزینه ساخت و اجرای این طرح ها ده هزار میلیارد تومان است.مدیرعامل 
فولاد هرمزگان گفت: با بهره برداری از مدول سوم احیا در فولاد هرمزگان، ظرفیت 
این  نیاز  و  می رسد  تن  هزار   ۵۵۰ و  میلیون  دو  به  این شرکت  اسفنجی  آهن  تولید 
برطرف  تختال،  تن  میلیون  دو  سالانه  تولید  برای  اولیه  ماده  اصلی ترین  به  شرکت 
دغدغه  اسفنجی،  آهن  ذخیره  مخازن  از  برداری  بهره  با  افزود:  می شود.معروفخانی 
میزان  و  می شود  برطرف  اسفنجی  آهن  مناسب  سازی  ذخیره  برای  هرمزگان  فولاد 
کشش تولید فولادسازی به ویژه در زمان های قطع گاز واحد احیاء مستقیم، به طور 

چشمگیری افزایش می یابد.
تولید  ظرفیت  صنعتی،  گاز های  تولید  واحد  از  برداری  بهره  با  همچنین  گفت:  وی 
می رسد. ساعت  بر  مترمکعب  نرمال  هزار   ۱۷ به  هرمزگان  فولاد  در  گازی  اکسیژن 

مدیرعامل فولاد هرمزگان گفت: با بهره برداری از این ۴ طرح فولادی در مدت دو تا 
سه سال آینده، برای دو هزار ۵۰۰ نفر به صورت مستقیم و غیرمستقیم شغل ایجاد 

می شود.معروفخانی افزود: این طرح ها به دست متخصصان داخلی ساخته می شود.
گام بلند فولاد مبارکه برای اشتغالزایی در هرمزگان

شرکت  توسعه  پروژه های  اجرایی  عملیات  آغاز  آیین  در  مبارکه  فولاد  مدیرعامل 

فولاد هرمزگان گفت: فولاد مبارکه با اجرای طرح توسعه ای در هرمزگان در راستای 
مدیرعامل شرکت  محمدیاسر طیب نیا،  می کند.  اقدام  اشتغال زایی  و  محرومیت زدایی 
فولاد مبارکه اظهار داشت: در چند دهه اخیر به میمنت پیروزی انقلاب اسلامی، کشور 
از ثمرات مهم پیروزی  مسیر توسعه صنعتی را شتاب بخشیده است و صنعت فولاد 
به  اسلامی  انقلاب  پیروزی  با  کشور  فولاد  جایگاه  اینکه  به  اشاره  با  است.وی  انقلاب 
جایگاه دهم جهانی رسید، گفت: پیش از انقلاب، صنعت فولاد کشور رتبه ۳۵ با تولید 
یک میلیون تن داشت که پس از پیروزی انقلاب به ۳۰ میلیون تن رسید و در رتبه 

دهم جهانی قرار گرفت.
فولاد  تن  میلیون   ۴۵ تولید  ظرفیت  اینکه  بیان  با  مبارکه  فولاد  شرکت  مدیرعامل 
فولاد،  بیان کرد: صنعت  است،  فراهم  در کشور  زیرساخت ها  فراهم سازی  به  مشروط 
صنعتی مادر و زیربنایی است و هرجا این صنعت شکل بگیرد نیروی انسانی به سرمایه 
انسانی بدل می شود.وی با اشاره به اینکه با پیروزی انقلاب، شرکت های بزرگ فولادی 
از وابستگی به خارج رها شدند، بیان کرد: امروزه مفتخر هستیم ۹۰ درصد تجهیزات 
تولید  داخلی  متخصصان  تخصص  بر  تکیه  و  بومی سازی  با  فولادی  صنایع  قطعات  و 
می شود.طیب نیا با اشاره به تاریخچه شرکت فولاد هرمزگان، گفت: بیش از یک دهه از 
فعالیت شرکت فولاد هرمزگان می گذرد و این شرکت امروزه از ظرفیت اسمی تولید 
۱.۵ میلیون تن تختال عبور کرده است.وی با تاکید بر توسعه، محرومیت زدایی و فراهم 
کردن بستر اشتغال در کشور، تصریح کرد: مفتخریم که اعلام کنیم در صنعت فولاد 
به خودکفایی رسیدیم و به غیر از برخی از محصولات خاص فولادی به توسعه دست 
فولاد  در شرکت  بر ظرفیت موجود  تاکید  با  مبارکه  فولاد  مدیرعامل شرکت  یافتیم. 
ایران  وسعت  به  توسعه  تحقق  راستای  در  مبارکه  فولاد  شرکت  در  گفت:  هرمزگان، 
تلاش می کنیم و پس از سه دهه، تولید فولاد از سنگان تا هرمزگان و سایر استانهای 

دیگر را فراهم کردیم.
وسیع  دید  گفت:  است،  پیش شرط هایی  نیازمند  سرمایه گذاری  اینکه  بیان  با  وی 
موانع،  رفع  با  می کند.  ترغیب  سرمایه گذاری  به  را  ما  هرمزگان  استان  در  مسئولان 

شرکت فولاد مبارکه بستر سرمایه گذاری را با هدف گام دوم انقلاب دنبال می کند.
طیب نیا در چندین محور شرایط توسعه و سرمایه گذاری توسط شرکت فولادمبارکه را 
اعلام کرد و افزود: استان هرمزگان بهترین ظرفیت برای سرمایه گذاری دارد و محور 
فاز دوم  و در  اولیه است  و مواد  پایین دست  استان در  این  نخست سرمایه گذاری در 

سرمایه گذاری، بخش آهن اسفنجی در اولویت قرار دارد.
وی با بیان اینکه حوزه های زیرساختی کشور نیازمند سرمایه گذاری است، اظهار کرد: 
انتقال آب از خلیج فارس به فلات مرکزی در مراحل کارشناسی است و با سرمایه گذاری 

شرکت فولادمبارکه توسعه نیروگاه را در نظر داریم.
هم  بالا  افزوده  ارزش  با  کیفی  محصولات  تولید  به  مبارکه  فولاد  شرکت  مدیرعامل 
اشاره ای کرد و گفت: باید با تولید محصولات فولادی با ارزش افزوده بالا به خام فروشی 
پایان دهیم چرا که ذخایر معدنی با توسعه صنایع فولادی همخوانی ندارد و در دو دهه 
آتی با چالش مواد اولیه مواجه می شویم.وی با تاکید بر اینکه محصولات نهایی فولادی 
متخصص  نیروهای  و  آموزش  گفت:  گیرد،  قرار  محصولات  این  صادرات  محور  باید 
باشد و شرکت فولاد هرمزگان  این زمینه موثر  انسانی می تواند در  به عنوان سرمایه 
محیط زیست  حوزه  در  را  سرمایه گذاری  نهایی  محور  شود.طیب نیا  پیشگام  می تواند 
اعلام کرد و افزود: شرکت فولاد مبارکه به عنوان صنعتی پیشرو، پایداری تولید را در 
صنعت سبز جستجو می کند و در همین راستا تکنولوژی را در خدمت توسعه پایدار 
مبتنی بر محیط زیست دنبال می کند.وی به اهمیت مسئولیت اجتماعی اشاره کرد و 
گفت: هر صنعتی در قبال کارکنان و جامعه پیرامونی خود مسئول است و تاکید شرکت 
امروز در  بر اشتغال زایی است و طرح های توسعه ای که  این زمینه  فولاد مبارکه در 
شرکت فولاد هرمزگان عملیات احداث آن ها آغاز می گردد زمینه اشتغال مستقیم و 

غیرمستقیم بالغ بر دو هزار و ۵۰۰ نفر را فراهم می کند.
طیب نیا با بیان اینکه از سرمایه گذاری در حوزه ورزش به ویژه توسعه اماکن ورزشی و 
ورزش های همگانی در استان هرمزگان حمایت می کنیم، گفت: شرکت فولاد مبارکه 
با شرط مانع زدایی طرح های توسعه را برای بهره مندی مردم  از تولید و  با پشتیبانی 
به کار می گیرد. محرومیت  زدایی و اشتغال زایی اهداف فولاد مبارکه در مسیر توسعه 

هرمزگان است .
حمایت از بنگاه های اقتصادی هرمزگان

های  بنگاه  در  دستی  پایین  زنجیره  باید  گفت:  آئین  دراین  نیز  هرمزگان  استاندار 
شود.مهدی  فراهم  اشتعال  وایجاد  توسعه   زمینه  تا  بگیرد  شکل  هرمزگان  اقتصادی 
دوستی با بیان اینکه باید مردم هرمزگان توسعه های بنگاه های اقتصادی را در استان 
لمس کنند، عنوان کرد: هرمزگان امروز رتبه نخست بیکاری در کشور است و به هیچ 
وجه زیبنده پتانسیل و ظرفیت های کنونی هرمزگان نیست.وی اضافه کرد: هرمزگان 
باید به رتبه نخست تولید فولاد کشور دست یابد و در این راه تمام شرایط فراهم است.
انرژی  پایدار  تامین  در  اقتصادی  های  دولت  عالی  نماینده  وظیفه  اینکه  بیان  با  وی 
است، اظهارداشت: باید پوشه های خدماتی و اجتماعی بنگاه های اقتصادی در استان 
هرمزگان فعال تر شود و از ظرفیت های استانی بهره گرفته شود.دوستی با اشاره به 
اینکه باید زیرساخت های لازم برای توسعه بنگاه های اقتصادی فراهم کنیم، افزود: اگر 

به بخش خصوصی اعتماد کنیم این توسعه فراهم می شود.

بندرعباس زیبا می شود؛ 

کنچیل های مهربانی در دل محلات قدیمی
      صفحه4

عضو شورای شهر بندرعباس تاکید کرد:

انقلاب اسلامی خواستگاه خیزش های 
عدالت خواهی در جهان

هرمزگان من- عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: به گواه بسیاری از مورخان یکی از 
خاص ترین و تکرارناپذیرترین خیزش های انقلابی که از بطن مردم جهت نیل به کمال و تعالی 
شکل گرفته و سرچشمه و خواستگاه بسیاری از خیزش های استکبارستیزی و عدالت خواهی در 

جهان بوده است و خواهد بود، انقلاب شکوهمند اسلامی ایران است.
از  درستی  تعبیر  رهبری  معظم  مقام  دیدگاه  و  تعبیر  اساس  بر  کرد:  اظهار  کناری نژاد  احمد 
انقلاب دارند، “انقلاب مجموعه ای از ستاره های درخشان آرمانی را بالای سر ما قرار داده است 
و ما را به حرکت و پرواز و جهش به این نقاط نورانی دعوت کرده است، ما هم امتحان کردیم و 
دیدیم که می توانیم پرواز کنیم و این پرواز ممکن است”، این تعبیر بسیار دقیق است، به طوری 
با عنایات خداوند متعال و  از پیروزی شکوهمند آن  از گذشت ۴۳ سال  بعد  انقلاب  این  که 
ایشان حضرت  صالح  و  خلف  جانشین  راهبری های  و  )ره(  خمینی  امام  اندیشه های حضرت 

آیت الله امام خامنه ای به اوج شکوفایی و بالندگی خود رسیده است.
وی تصریح کرد: دستاوردهای بی شمار انقلاب از دیروز تا امروز موجبات خشنودی دوستداران 

و خشم دشمنان این نظام و امت اسلامی بوده است و خواهد بود.
عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس ادامه داد: اکنون با گذشت بیش از چهار دهه از عمر پر 
برکت این انقلاب حتی با نگاهی اجمالی و مقایسه تاریخی به وضوح می توان دریافت که کشور 

در بخش های مختلف به اقتدار و پیشرفت دست یافته است.
عدالت  ارضی، گسترش  تمامیت  و  امنیت  بین المللی،  اقتدار  و  ملی  استقلال  کرد:  اضافه  وی 
در حوزه های سلامت  مردم سالاری،  و  آزادی  امکانات عمومی،  تقسیم  در  عدالت  و  اجتماعی 
از ثمرات  انسانی تنها بخش کوچکی  و بهداشت، اقتصاد، صنعت حقوق شهروندی و کرامات 
و برکات درخت باشکوه و سترگ انقلاب اسلامی است که نهال آن در بیست ودوم بهمن ماه 
۱۳۵۷ با هدایت معمار بزرگ انقلاب حضرت امام خمینی )ره( و به دست امت اسلامی کاشته 
شده و با خون شهدای اسلام در طول تاریخ آبیاری شده است تا به شکوفایی و بالندگی امروز 

رسیده است.
کناری نژاد گفت: به گواه بسیاری از مورخان یکی از خاص ترین و تکرارناپذیرترین خیزش های 
تعالی شکل گرفته و سرچشمه و خواستگاه  و  به کمال  نیل  از بطن مردم جهت  انقلابی که 
بسیاری از خیزش های استکبارستیزی و عدالت خواهی در جهان بوده است و خواهد بود، انقلاب 

شکوهمند اسلامی ایران است.
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نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان: 

زمین های بکر بندرعباس بلااستفاده 
هستند

هرمزگان من-  نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان گفت: 
به دلیل این که در گذشته خط گاز از شهر بندرعباس عبور 
بندرعباس  از ۱۵۰ هکتار زمین در قلب  کرده است، بیش 
در اختیار وزارت نفت قرار دارد و امور توسعه ای شهر را قفل 

کرده است.
دادستان  دیدار  در  عبادی زاده  المسلمین  و  حجت الاسلام 
برخی  در  و  برتر  رتبه  هرمزگان  استان  افزود:  بندرعباس 
باید توجه  اما  را دارد،  اول کشور در بخش قضائی  حوزه ها 
داشت که اول بودن امری نسبی است و همواره برای ارتقای 

کیفیت خدمت رسانی گام برداشت.
وی، با بیان اینکه اشراف مجموعه دادستانی بر چالش های 
استان، قابل تقدیر است، عنوان کرد: کارهای زمین مانده ای 
آن  بر  علاوه  و  برسد  اتمام  به  باید  است  گذشته  برای  که 
به گذشته  نسبت  بندرعباس  دادستانی  ارتقای سطح  برای 

نیز تلاش شود.
امام جمعه بندرعباس با ذکر این نکته که گاهی اوقات کارها 
در میان چند نهاد یا مسئول قفل می شود و کار مردم زمین 
این  رفع  برای  قضائی  دستگاه  ورود  کرد:  اظهار  می ماند، 
انسدادها و مشکلاتی که بین دستگاه های دولتی وجود دارد 
از طرفی  دولت محسوب شود.  برای  می تواند کمک خوبی 
مشکلات مردم را نیز حل خواهد کرد و شاخص های مرتبط 

با رضایتمندی عموم مردم نیز ارتقا پیدا می کند.
عدم  کرد:  بیان  عبادی زاده  والمسلمین  حجت الاسلام 
دستگاه های  بین  فعالیت ها،  هم افزایی  عدم  و  هماهنگی ها 
اجرایی، باعث گره خوردگی کارها می شود، حضور فعال و به 

موقع دادستانی می توان گره گشا باشد.
وی خاطرنشان کرد: به دلیل این که در گذشته خط گاز از 
قلب  از ۱۵۰ هکتار زمین در  بیش  است،  شهر عبور کرده 
بندرعباس در اختیار وزارت نفت قرار دارد و امور توسعه ای 
شهر را قفل کرده است.نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، 
با ذکر این نکته که زمین های بکر که می توان برای توسعه 
بندرعباس از آن استفاده کرد، بلااستفاده هستند، ادامه داد: 
راه و شهرسازی اعلام می کند که این مناطق برای خط لوله 
گاز است و خط لوله گاز نیز اعلام می کند که بودجه لازم 
نداریم. من اعلام کردم  را  برای اجرای طرح های توسعه ای 
که دولت اگر بودجه ای برای توسعه این مناطق هم نداشته 
برای  خصوصی  بخش  ظرفیت  از  راحتی  به  می تواند  باشد 

تحقق اهداف توسعه ای استفاده کند.
کرد:  خاطرنشان  عبادی زاده  والمسلمین  حجت الاسلام 
برای  هزینه ای  به  نیاز  بخش خصوصی  ظرفیت  از  استفاده 
دولت ندارد و می توان با تهاتر بخشی از همین زمین ها این 
چالش را برطرف کرد. این عمل باید میان اداره کل مسکن و 
شهرسازی و شرکت گاز باید مدیریت شود اما متأسفانه کار 

در استان قفل شده است.
وی، عنوان کرد: مدل ها و موارد زیادی در بندرعباس وجود 
دارد که ادارات و دستگاه های اجرایی، انجام کار را به یکدیگر 
منتقل می کنند و کار را جلو نمی برند. این عمل موجب شده 

است که مردم در زندگی خود با چالش هایی روبرو شوند.
امام جمعه بندرعباس، با اشاره به اینکه در چند سال اخیر 
گره هایی بر تولید زده شد، افزود: برخی از واحدهای تولیدی 
بنا به دلایلی راکد هستند که باید برای احیای آن ها تلاش 
شود. اگر فرد، توانایی یا قصد احیا را ندارد، حاکمیت باید 

وارد عمل شود و اقدام به بازپس گیری طرح ها کند.
حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده بیان کرد: خوشبختانه 
واحدهای  از  بسیاری  هرمزگان  استان  قضائی  دستگاه 
انجام  زمینه  این  در  اقدامات خوبی  و  کرد  احیا  را  تولیدی 
شد. مشابه این چالش در بخش معدن استان هرمزگان نیز 
مدیریت  و  رفع  نیز  بخش  این  چالش  باید  که  دارد  وجود 
شود.وی خاطرنشان کرد: مناطق معدنی استان هرمزگان به 
افرادی واگذار شده است اما وقتی خروجی معادن را بررسی 
می کنیم مشاهده می کنیم به غیر از چند معدن خاص باقی 

غیرفعال هستند که باید به این موضوع نیز ورود شود.

***

صدور دستور قضایی برای مرمت 
قلعه پرتغالی ها 

استان  مرکز  انقلاب  و  عمومی  دادستان  من-  هرمزگان 
هرمزگان در جریان بازدید از قلعه پرتغالی های جزیره هرمز 
در خصوص حفظ حریم این اثر تاریخی و توقف کوه خواری 
علیرضا  کرد.  صادر  ویژه  دستورات  هرمز  جزیره  شرق  در 
استان  مرکز  انقلاب  و  عمومی  دادستان  منش  احمدی 
هرمزگان در راستای پیگیری حقوق عامه و بررسی مشکلات 

قضایی مردم از جزیره هرمز بازدید کرد.
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان در جریان 
پرتغالی های  قلعه  مرمت  روند  از  بازدید  ضمن  سفر،  این 
برلزوم حفظ  قضایی  ویژه  با صدور دستورات  جزیره هرمز، 

حریم این اثر تاریخی تأکید کرد.
دستورات  هرمز  جزیره  شرق  در  حضور  با  همچنین  وی 
این منطقه صادرکرد.  برای توقف کوه خواری در  را  ویژه ای 
احمدی منش در ادامه ضمن بازدید از قریب به بیش از چهل 
هکتار از اراضی خلع ید شده در جزیره هرمز پس از استماع 
این  اعاده  و  تصرف  رفع  روند  بر  مربوطه  مسئولان  گزارش 

زمین ها به بیت المال نظارت کرد. 
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان در مسجد 
جامع جزیره هرمز نیز حضور یافت و پس از برگزاری نماز، 
با جمعی از مردم دیدار و گفت وگو و به مسائل و مشکلات 

قضایی آن ها رسیدگی کرد.

قرارگاه محرومیت زدایی امام 
جواد)ع( توسط سپاه هرمزگان 

راه اندازی شد
استان  السلام  علیه  سجاد  امام  سپاه  فرمانده  من-  هرمزگان 
هرمزگان از راه اندازی قرارگاه امام جواد علیه السلام سپاه با هدف 

خدمت رسانی به محرومان خبر داد.
سردار اباذر سالاری و در حاشیه بازدید از محله دوراهی ایسینی 
در جمع خبرنگاران اظهار داشت: یکی از اهداف مهم سپاه بحث 
محرومیت زدایی و کاهش مشکلات در محلات کمتر برخوردار 

استان هرمزگان است. 
وی افزود: در بارش های اخیر در استان شاهد تخریب و آسیب به 
بسیاری از منازل در بافت فرسوده و محلات کمتر برخوردار بودیم 

از این رو تلاش برای جبران خسارات احساس می شد.
 فرمانده سپاه امام سجاد استان هرمزگان گفت: به همین جهت 
اولویت  با  قرارگاه  یک  فعالیت  و  تشکیل  پی  در  استان  سپاه 

محرومیت زدایی از این محلات بود. 
السلام  امام جواد علیه  وی تصریح کرد: در همین راستا قرارگاه 
توسط سپاه امام سجاد استان هرمزگان با هدف ترمیم و مرمت، 
بازسازی و ارائه اقداماتی نظیر ایزوگام سقف منازل محرومین در 
محلات حاشیه نشین شهر بندرعباس و سایر محلات محروم در 
بارندگی های اخیر دچار آسیب جدی شده اند  سطح استان که در 
کمیته  بسیج،  جهادی  گروه های  گفت:  سالاری  شد.  اندازی  راه 
قرارگاه  این  در  عزیز  خیرین  و  خانجات  کار  و  شرکت ها  امداد، 

مشارکت دارند.
وی ادامه داد: این قرارگاه  کار مرمت و ایزوگام مسکن محرومین 

در محلات محروم و آسیب پذیر بندرعباس را آغاز کرده است.

***

حسن سالاری مشاور اجرایی 
مدیرکل آموزش و پرورش 

هرمزگان شد

هرمزگان من- طی حکمی از سوی مدیر کل آموزش و پرورش 
هرمزگان، حسن سالاری، از فعالان فرهنگی و رییس کمیسیون 
مشاور  عنوان  به  بندرعباس  شهر  شورای  اجتماعی  و  فرهنگی 

اجرایی ایشان منصوب شد.
در حکم محمد قویدل خطاب به حسن سالاری آمده است: نظر 
به تعهد، دانش و تجارب ارزشمند جنابعالی در عرصه آموزش و 
پرورش به موجب این ابلاغ به عنوان کارشناس اجرایی مدیرکل 
منصوب می شوید.امید است با اتکال به ایزد متعال و با سرلوحه 
قرار دادن رهنمودهای مقام معظم رهبری حضرت آیت الله خامنه 
ای )مدظله( دولت کار و کرامت در راستای اهداف متعالی نظام 
تعلیم و تربیت اسلامی اهتمام و جدیت لازم را معمول فرمایید.

توفیق روزافزون جنابعالی را در تحقق اهداف عالیه نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران از خداوند سبحان خواستارم. 

 حسن سالاری در کارنامه خود کارمند دبیرخانه و هیات نظارت 
ستاد  مسوول  هرمزگان،  مساجد  هنری  فرهنگی  های  کانون  بر 
اوقات فراغت، ناظر کمیته حمایت و نظارت بر موسسات فرهنگی 
و هنری در حوزه معارف دینی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
حرم  افتخاری  خادم  و  استان  در  رضوی  قدس  آستان  خادمیار 
حضرت علی بن موسی الرضا)ع(،  بازرس و ناظر بر عملکرد کانون 
محمد  شهید  بسیج  مقاومت  پایگاه  فرمانده  استان،  مساجد  های 
دژله از حوزه شهید علیرضا آرمات و همچنین همکاری با بسیج 
در همه عرصه ها، فرمانده قرارگاه طرح شهید حاج قاسم سلیمانی 
محله بیست متری شاه حسینی، مدیریت کانون فرهنگی هنری 
از فعالیت های  هجرت مسجد محمد رسول الله )ص( و بسیاری 
از  پیش  دارد.وی همچنین  را  دینی   و  ورزشی  فرهنگی، هنری، 
این معاون آموزشی دبیرستان ابن سینا ناحیه یک بندرعباس بوده 
و هم اکنون سمت رییس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی و نائب 
رییس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر بندرعباس را عهده 

دار است.

***
مردم 2 روستای حاجی آباد 

خواستار پیگیری مشکلات
 خود شدند

نیزار شهرستان حاجی  هرمزگان من- مردم روستاهای درآگاه و 
مجمع  سوی  از  خود  روستاهای  مشکلات  پیگیری  خواستار  آباد 

مطالبه گران شدند.
جمعی از مردم روستا درآگاه و نیزار شهرستان حاجی آباد با ارسال 
به مشکلات  حاجی آباد  مطالبه گران شهرستان  مجمع  به  نامه ای 
موجود در روستاهای خود پرداخته و خواستار پیگیری آن از سوی 

مجمع مطالبه گران شدند.
مردم روستای درآگاه در نامه خود به کم کاری در پروژه احداث 
مدرسه  نبود  شده،  رها  نیمه کاره  صورت  به  که  روستا  این  جاده 

مناسب، محروم بودن از گاز و آب مناسب را مطرح کردند.
مردم روستای نیزار نیز در نامه خود به نبود جاده مناسب واگذاری 
زمین به افراد عشایر غیر بومی در این روستا، نداشتن آب آشامیدنی 

مناسب، نبود آنتن دهی مناسب تلفن همراه را مطرح کردند.
شهرستان  و  هرمزگان  استان  مطالبه گران  مجمع  است،  گفتنی 
حاجی آباد این موضوع را پیگیری و تا حصول نتیجه اقدام خواهد 

کرد.

خبر خبر

با  شهر  شورای  اعضای  گفت:  بندرعباس  شهر  شورای  رئیس  من-  هرمزگان 
حضور در بین مردم بدنبال رفع مشکلات آنها هستند.

نایبند  به گزارش خبرنگار هرمزگان من، فاطمه جراره در جمع مردم محله 
جنوبی افزود: روزهای شنبه، اعضای شورا به همراه شهرداران مناطق با حضور 
در مساجد محلات مشکلات را رصد می کنند و با برنامه ریزی در رفع آنها 

تلاش خواهند کرد.
وی ادامه داد:محله نایبند جنوبی از محلات قدیمی و با اصالت و آبروی شهر 
بندرعباس است که رفع مشکلات موجود از اولویت های شورای شهر خواهد 

بود. 
رئیس شورای شهر بندرعباس با بیان اینکه حضور در بین مردم از برنامه های 

شورای ششم است، اظهارداشت: مشکلات محلات بر اساس اولویت بندی و با 
نظر ساکنان محلات مرتفع خواهدشد.جراره اضافه کرد:ساکنان محلات بهتر از 
همه به مشکلات محله خود آکاه هستند که می توان با کمک آنها مشکلات 

را به راحتی حل کرد.
وی ادامه داد: بازگشایی و احداث خیابانی در این محله از خواسته های به حق 
مردم است که در بودجه سال ۱۴۰۱ احداث این خیابان جزو اولویت های شورا 
و شهردار قرار دارد.وی تصریح کرد: در بودجه سال آینده شهرداری به محلات 
کم برخوردار نگاه ویژه ای داریم که نایبند جنوبی یکی از این محلات است. 

با اشاره به مشکلات مردم این محله در اخذ  رئیس شورای شهر بندرعباس 
بسیار  موارد  از جمله  مردم  مالکیت  رفع مشکلات سند  مالکیت گفت:  سند 

مهمی است که شورا و شهرداری تلاش می کنند با کمک دستگاه های ذیربط 
از جمله مسکن و شهرسازی و بنیاد مستضعفان این مشکل را حل کنند.

در  دیدارخود  آخرین  در  بندرعباس  شهرداری  فوتبال  تیم   - من  هرمزگتن 
مسابقات لیگ دسته دوم کشور موفق به شکست تیم فوتبال نیروی زمینی از 

تیم های باسابقه کشورشد.
 احمد کناری نژاد عضو شورای شهر بندرعباس با تبریک این پیروزی، در گفت 
و گو با  هرمزگان من اظهار کرد: این تیم در صورت حمایت مسئولان پتانسیل 

صعود به لیگ یک را دارد.

انتظارها  از  فراتر  توانسته  کادرفنی  و  بازیکنان  تلاش  با  تیم  این  افزود:  وی 
ظاهر شود.کناری نژاد ادامه داد: هرچند این تیم تمرینات پیش فصل خود را 
نسبت به بقیه تیم ها دیر آغاز کرد و در زمان اندک اقدام به یارگیری کرد اما 
با انتخاب امیر خلیفه اصل از بازیکنان پیشین و نام آشنای  فوتبال کشور به 
عنوان سرمربی و با کادر فنی با تجربه و انتخاب بازیکنان جوان و با انگیزه تا 

اینجا خوب ظاهر شده است.
وی اضافه کرد: اعتماد به بازیکنان و کادرفنی بومی و استفاده ۵۰ درصدی 
از بازیکنان بومی در اغلب دیدارها نشان دهنده اعتقاد به استعدادهای بومی 

و توانمند دارد.
عضو دوره ششم شورای شهر بندرعباس گفت: توجه به بازیکنان بومی در این 
تیم باعث افزایش اعتماد به نفس بازیکنان بومی تیم شهرداری بندرعباس شده 
است بطوری که علاوه بر درخشش بازیکنان با تجربه ای چون هادی دهقانی، 
علی خبر وعلیرضا اسلامی شاهد درخشش جوانانی همچون جهانبخش خبر و 

مهرداد عالی پور نیز هستیم.
کناری نژاد همچنین تصریح کرد: تیم شهرداری توانست در پایان نیم فصل  

رتبه دوم جدول را به خود اختصاص دهد که این موفقیت شور و نشاط را در 
بین جوانان و هوادارانش ایجاد کرده است.

وی با تاکید بر حمایت جدی شهردار بندرعباس ودیگر مسئولان عنوان کرد: 
باید این تیم ازهر لحاظ نیاز به حمایت دارد و باید نیازهای کادرفنی را برآورده 

کنیم تا در پایان فصل جشن صعود به لیگ دسته اول را برپا کنیم.
عضو شورای شهر بندرعباس در ادامه خواستار حمایت دستگاه های مختلف 
از جمله استانداری، اداره کل ورزش و جوانان و بنگاه های اقتصادی استان به 

ویژه باشگاه صنایع پشتیبان از این تیم شد.
شهرداری  تیم  صعود  شاهد  مسئولان  حمایت  با  کرد  امیدواری  ابراز  وی 

بندرعباس به لیگ یک کشور باشیم.
فرهنگی  سابق  مدیرعامل  رضوانی  حامد  از  قدردانی  با  پایان  در  نژاد  کناری 
اجتماعی شهرداری و زابلی پور معاون این سازمان در موفقیت های این تیم 
در لیگ دسته دو، افزود: این تیم تا اینجا نشان داد که با نتایج خوب می تواند 
بندرعباس مایه  به جامعه منتقل کند.تیم فوتبال شهرداری  را  شور و نشاط 

افتخار فوتبال هرمزگان است که باید به طور جدی از این تیم حمایت کرد.

رفع مشکلات  برای  گفت:  بندرعباس  هرمزگان من- عضو شورای شهر 
مردم شهر بندرعباس از دانش و فکر نخبگان، اساتید دانشگاهی و ... بهره 
می بریم. به گزارش خبرنگار هرمزگان من، اسماعیل رئیسی حسنلنگی 
در جمع مردم محله نایبند جنوبی افزود: در بودجه سال۱۴۰۱ شهرداری 

،بازگشایی محله نایبند جنوبی از اولویت ها است.
محله  بازگشایی  آینده  سال  در  است  موظف  شهردار  کرد:  تصریح  وی 
نایبند جنوبی را انجام دهد که احداث خیابان از مطالبات به حق مردم 
این محله است. عضو شورای شهر بندرعباس ادامه داد: مشکلاتی که از 
سوی مردم مطرح می شود، خواسته ای به حق است و ما در حد توان 

بدنبال رفع آنها خواهیم بود.
رئیسی اظهارداشت: ما به دنبال عملکرد گذشتگان نیستیم، نگاه ما باید 
نگاه به آینده باشد، ما باید تکلیف و وظیفه خودرا در قبال مردم با توجه 

به جایگاهی که داریم بشناسیم. 

شورا  کرد:وظیفه  تصریح  بندرعباس  شهر  شورای  ششم  دوره  عضو  این 
برنامه  ریزی مدون برای رفع مشکلات شهر بندرعباس است.

وی ادامه داد:هر طرح و برنامه ای که مشکلات مردم را رفع کند شورا از 
آن استقبال می کند.

رئیسی همچنین گفت: اولویت بندی برای رفع مشکلات شهر بندرعباس 
بسیارمهم است.

منطقه  شهردار  از  محله  این  ورزشی  زمین  مشکلات  به  اشاره  با  وی 
به  را  زمین  این  حصارکشی  و  روشنایی  زمان  ترین  کوتاه  در  خواست 
سرانجام برساند. عضو شورای شهر بندرعباس در ادامه به یکی دیگر از 
مشکلات این محله اشاره کرد و اظهار داشت: یکی از مشکلات اهالی این 
را  بندرعباس  شهر  است،۴۳درصد  مالکیت  سند  اخذ  در  مشلات  محله 

بافت های فرسوده تشکیل می دهد. 
وی ادامه داد: بافت فرسوده،هویت و اصالت شهر بندرعباس است و نایبند 

جنوبی یکی از این محلات فرسوده شهر است. 
وی ابراز امیدواری کرد با تلاش شهرداران مناطق، مشکلات مردم محلات 

مختلف شهر بندرعباس مرتفع شود.
وی تصریح کرد:دغدغه مردم ، دغدغه اعضای شورای شهر است و اعضای 

شورا نیز همواره دربین مردم خواهند بود.

رئیس شورای شهر بندرعباس: 

در بودجه سال آینده شهرداری نگاه ویژه به محلات کم برخوردار شده است

امروز  گفت:  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  کل  فرمانده  من-  هرمزگان 
صف  به  صف  دشمنان  مقابل  دریا  و  زمین  درهوا،  ایران  ملت  فرزندان 
ایستاده اند تا راه را بر آنان ببندند و به فضل الهی دشمنان ما امروز به گونه ای 
در مقابل اقتدار و قدرت ایران اسلامی عاجز، ناتوان و زمین گیر شده اند که 
قدرت حرکت ندارند. سردار سرلشکر پاسدار حسین سلامی در جریان افتتاح 
و داربست  زاچ  قاسم سلیمانی« در روستای  شهرک مسکونی »شهید حاج 
شهرستان بشاگرد افزود: برای ما این لحظات بسیار شیرین، دلنشین و خاطره 
انگیز و به یاد ماندنی است، بنده خود روستا زاده هستم و افتخار می کنم به 

اینکه از جنس شما عزیزان می باشم.
ما  بر جامعه  بیگانگان   انقلاب  از  اضافه کرد: پیش  سردار سرلشکر سلامی 
مسلط بودند و ثروت های مادی و معنوی ملت عزیز ایران را به غارت می 
بردند، کشور ما را عقب مانده و فقیر نگه می داشتند تا خود پیشرفت کنند.
وی با تاکید بر اینکه پیش از پیروزی انقلاب اسلامی استعمارگران سربلندی 
و سرافرازی را از ملت ما گرفته بودند، گفت: حکام آن دوران در مقابل آمریکا 
زانو می زدند، ذلیل بودند اما با پیروزی انقلاب اسلامی دشمنان از سرزمین 
ما بیرون رانده شدند، ما از نعمت استقلال، آزادی و حکومت اسلام و ارزش 

های اسلام بر خوردار شدیم و خودمان بر سرنوشت مان مسلط شدیم.
اراده  تا  گرفت  زیادی صورت  مجاهدت های  اینکه  بیان  با  سرلشکر سلامی 

بیگانگان در این سرزمین مقدس حاکم نشود، گفت: شهدای والامقام برای ما 
امنیت، عزت، استقلال، سربلندی و شوکت به ارمغان آوردند و ما که امروز  
با افتخار ایستاده ایم و لباس خدمت و جانبازی و سربازی برای عزت این 
ملت به تن کرده ایم در تمام لحظه های زندگی مان مدیون امام راحل عظیم 
الشان، مجاهدت های شهدا و رزمندگان جبهه اسلام و تدبیر، دور اندیشی و 
ثبات قدم و شجاعت رهبر عزیز و عظیم الشان انقلاب اسلامی حضرت امام 

خامنه ای عزیز هستیم.
وی یاد آور شد: آموخته ایم که باید در مقابل  دشمنان خدا بایستیم تا مردم 

مان ایمن و آرام باشند،   آرامش بگیرند و امروز فرزندان ملت ایران درهوا، 
زمین و دریا مقابل دشمنان  صف به صف ایستاده اند  تا راه را بر آنان ببندند 
و به فضل الهی دشمنان ما امروز در مقابل اقتدار و قدرت ایران اسلامی عاجز، 
ناتوان و زمین گیر شده اند  به گونه ای که قدرت حرکت ندارند.وی تصریح 
کرد: از سوی دیگر  برای خدمت و کمک به مردم عزیزمان، برای همراه شدن 
با مشکلات جامعه، برای رفع مشکلات، کاهش آلام و دردهای جامعه تلاش 
این میدان   تا آخر در  و  ما است  افتخار  به مردم  می کنیم؛ خدمت رسانی 
می مانیم.همچنین در این مراسم علیرضا تنگسیری فرمانده نیروی دریایی 
و  روند ساخت  ارائه گزارشی در خصوص  با  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه 
تکمیل این شهرک گفت: این شهرک ۱۵۴ واحد مسکونی مستقل دارد که 
از قبیل مسجد، مدرسه، فروشگاه،  نیاز مردم  تمام بخش های مورد  دارای 
آب، برق، ارتباط مخابراتی، خانه بهداشت، پارک بازی، زمین ورزشی و جاده 

روستایی است.
وی افزود: این پروژه عمرانی در کمتر از یکسال با تلاش جهادی و شبانه روزی 
جهادگران مهندسی نیروی دریایی سپاه و همت عالی خیرین مؤمن، ولایی و 
نیکوکار با همراهی بخش های دولتی در استان همانند بنیاد مسکن، مسکن 
ها  و سایر بخش  استانداری  و  برق، مخابرات  ای،  و شهرسازی، آب منطقه 

صورت گرفته است.

هرمزگان من- نماینده مردم هرمزگان در مجلس گفت: هرمزگان، 
رنگین کمانی ازظرفیت های مختلف است.

به گزارش خبرنگارهرمزگان من، محمدآشوری تازیانی در جشنواره 
بین المللی مسیر جرون در جزیره هرمز اظهار کرد: مردم جزیره 
هرمز با تقدیم شهدای سرافراز بسیاری در انقلاب و جنگ تحمیلی 

حق بزرگی برگردن کشور دارند.
و  گردشگری  توسعه  برای  فرصتی  را  جشنواره  این  برگزاری  وی 
دارای  هرمزگان  استان  گفت:  و  کرد  عنوان  مردم  اقتصادی  رونق 
مزیت های فراوانی است باید به شکلی برنامه ریزی شود که این 

مزیت ها در زندگی مردم قابل لمس باشد.
این نماینده مردم در مجلس  ادامه داد: همه مردم، جزیره هرمز 
همواره  مزیت  این  که  می شناسند،  گردی  طبیعت  ای  منطقه  را 
است. قرارگرفته  مختلف  های  ریزی  برنامه  و  ها  طراحی  مبنای 
طولانی  قدمت  هرمز  جزیره  تاریخی  قدمت  کرد:  تصریح  آشوری 
صحیح  منطقه  یک  مدار  بر  را  هرمز  توسعه  بخواهیم  واگر  است 
استوار کنیم، باید به مزیت های گردشگری و طبیعت گردی این 

منطقه توجه اساسی کنیم.
وی اضافه کرد: این حرکت، تجلی یک گام اساسی در جهت ایجاد 

کانون گردشگری،طبیعت گردی و اکوتوریسم در این جزیره است.
و  امکانات  باید  هدف  این  به  دستیابی  برای  کرد:  اضافه  آشوری 

خدمات مناسب فراهم شود.
تغییر در وضعیت  از رهگذر مزیت گردشگری،  داد:باید  ادامه  وی 
دارد. قرار  استاندار  های  برنامه  در  که  باشد  جزیره  مردم  زندگی 

کرد:  اظهار  اسلامی  شورای  مجلس  در  هرمزگان  مردم  نماینده 
این  استاندار هرمزگان به خوبی مسائل و مشکلات و مزیت های 
جزیره را رصد کرده است و امروز مترصد طراحی جامعی هستند 
مزیت  بر  تکیه  با  نیافتگی  توسعه  بست  بن  از  را  که جزیره هرمز 
های ذاتی منطقه عبور دهند که می تواند یک گام اساسی برای 

تحول بزرگی باشد.
آشوری همچنین با اشاره به برگزاری جشنواره مسیر جرون وتبادل 
فرهنگ ها عنوان کرد: برای انتقال مواریث فرهنگی و اجتماعی باید 

زیرساخت های اساسی فراهم شود.
خدمات  و  امکانات  باید  گردشگر  جذب  برای  داد:  ادامه  وی 
از  که  هرمز  توسعه  جامع  طرح  به  اشاره  با  شود.وی  ارائه  خوبی 
به  نیاز  طرح  این  کرد:  تصریح  شود،  می  دنبال  استاندار  سوی 
احیای  مرزی،  بازارچه  احیای  تجاری،  مزیت  دارد،ایجاد  بازنگری 

گمرگات،احیای صید و صیادی باید در این طرح مدنظر قرار بگیرد.
شده  هرمزانجام  جزیره  در  کارهایی  هرچند  کرد:  خاطرنشان  وی 
در  منطقه، یک طرح جامع  این  وتعالی  برای رشد  است،  نیاز  اما 
یک زمان مشخص آماده شود تا براساس آن با مشارکت جوانان و 
نخبگان جزیره هرمز کارهای بزرگی انجام داد تا توسعه در بخش 
های مختلف شکل گرفته و زندگی و معیشت مردم نیز به نقطه 

پایداری برسد.

نماینده مردم هرمزگان در مجلس:

در طرح جامع جزیره هرمز،نخبگان منطقه مشارکت کنند

عضو شورای شهر بندرعباس:

دغدغه مردم بندرعباس ، دغدغه اعضای شورای شهر است

عضو شورای شهر بندرعباس تاکید کرد؛

 ضرورت حمایت ازتیم فوتبال شهرداری بندرعباس برای صعود به لیگ دسته یک

شهرک مسکونی »شهید حاج قاسم سلیمانی« در روستای زاچ و داربست افتتاح شد
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هفته نامه

اقتصادی

معاون وزیر راه و شهرسازی دربندرعباس 
تاکیدکرد:

 تخفیف 100درصدی درصدور 
پروانه ساخت محلات کم 

برخوردارهرمزگان 

هرمزگان من- معاون وزیر راه وشهرسازی و مدیرعامل شرکت 
تسهیل  برای  ها  شهرداری  از  گفت:  ایران  شهری  بازآفرینی 
نوسازی و احیای بافت فرسوده انتظار است تا برای صدور پروانه 

ساخت تخفیف ۱۰۰درصدی ارائه کنند.
محمد آیینی در نشست ستاد بازآفرینی شهری استان هرمزگان 
اظهار داشت: بخش قابل توجهی از این ساکنان در منازلی زندگی 
و در صورت وقوع حوادث  لرزان است  آنها  می کنند که سقف 
غیرمترقبه ای مانند زلزله، احتمال بروز فاجعه وجود دارد و باید 
شهرداری ها زمان صدور پروانه در این مناطق را نیز به یکماه 
کاهش دهند.وی با تاکید بر مشارکت مردم در نوسازی منازل، 
بیان داشت: این امر از توان  دولت و شهرداری به تنهایی خارج 
است و نیازمند مشارکت مردم در این بخش هستیم و لازم است 
تا بسته تشویقی شهرسازانه مالی و تسهیل کننده در نظر بگیریم.

مسکن  بانک  با  که  نامه ای  تفاهم  به  توجه  با  داد:  ادامه  آیینی 
نوسازی  برای  بندرعباس  جمله  از  شهرها  تمام  در  شده  منعقد 
تسهیلات  تومان  میلیون   ۳۵۰ واحد  هر  ازای  به  فرسوده  بافت 
میلیون   ۱۵۰ تا  تسهیلات  این  سود  که  کرد  دریافت  می توان 
تومان یک درصد است.معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل 
ایران گفت: این فرصت مناسبی برای  بازآفرینی شهری  شرکت 
واحد مسکونی که  هزار  از ۱۵۰  و  است  تسهیلات  این  دریافت 
برای کشور در نظر گرفته شده و سه هزار و ۱۲۰ واحد به استان 

هرمزگان اختصاص یافته است.
وی خاطرنشان کرد: یک برنامه داریم بر این مبنا که افرادی که 
نام کرده اند و ساکن محلات  در طرح نهضت ملی مسکن ثبت 
کمتر برخوردار هستند در همین محلات بتوانند تامین مسکن 
بازآفرینی در کشور گفت:  به سابقه خوب  اشاره  با  شوند.آیینی 
در  شهرستانی  و  استانی  ستاد   ۴۵۰ کشور  در  حاضر  حال  در 
هستند.مدیرعامل  فعال  و  پویا  فعال  شهری  بازآفرینی  راستای 
شرکت بازآفرینی شهری ایران گفت: درخواست داریم در جلسه 
برنامه های  در  هرمزگان  استان  شهری  بازآفرینی  ستاد  بعدی 
شود  دیده  نیز  جدید  نیازمندی های  و  بازنگری  مشترک  اقدام 
به  بافت فرسوده  و  برخوردار  و سطح خدمات در محلات کمتر 
سطح متوسط خدمات همان شهر برسد.آیینی بیان داشت: ۴۶ 
سهم  است  نیاز  و  دارد  وجود  هرمزگان  در  برخوردار  کم  محله 
مناطق  این  در  مشترک  اقدام  برنامه  در  مختلف  دستگاه های 
مورد  بعدی  محور  کرد:  تصریح  مسئول  مقام  شود.این  بازنگری 
تاکید ،موضوع محرومیت زدایی و ساماندهی حاشیه نشینی است 
و این موضوع مورد توجه بسیاری از دستگاه ها و نهادهای خدمات 
رسان است اما از ۴۶ محله مورد نظر در استان هرمزگان همچنان 
این دستگاه ها ورود نشده و در  از سوی  به مشکلات ۲۹ محله 
مسائلی همچون معیشت، اشتغال و بهداشت نیاز است اقدام شود 

تا در حوزه بازآفرینی شهری هم ما بتوانیم اقدام کنیم.

***
عباس مویدی رئیس سازمان 
جهاد کشاورزی هرمزگان شد

جهاد  وزارت  معاون  حضور  با  مراسمی  در  من-  هرمزگان 
جهاد  سازمان  رئیس  عنوان  به  مویدی  عباس  کشاورزی، 

کشاورزی هرمزگان معرفی شد. 
معاون وزیر جهاد کشاورزی در این مراسم به محور های برنامه 
تحولی وزیر جهاد کشاورزی در دولت سیزدهم برای دستیابی به 
اقتدار غذایی اشاره کرد و کفت: محصولات ما هرگز دچار مشکلی 
نبوده است و تنها اطلاعاتی با تاخیر در اختیار کشور های هدف 
صادراتی قرار گرفته و موجب بروز اتفاقات بعدی شد به همین 

منظور باید دقت شود تا محصول کشاورزی به مشکل برنخورد.
حسین دماوندی نژاد افزود: هرمزگان جزء اولین استان هایی است 

که از تکنولوژی در آبیاری استفاده می کند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان هم گفت: 
نوع کاشت و  تغییر سبک دارد، چراکه  به  نیاز  جهاد کشاورزی 

برداشت تغییر یافته و باید در این زمینه دانش محور باشیم.
تسهیلات  کند  تلاش  باید  کشاورزی  جهاد  افزود:  رئوفی  علی 
بدهد.مسئول  قرار  کشاورزان  اختیار  در  بیشتری  قیمت  ارزان 
حوزه نمایندگی، ولی فقیه در سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان 
امیرالمؤمنین  زندگی  به  نگاهی  وقتی  مراسم گفت:  این  در  هم 
علی علیه السلام نگاه کنیم خواهیم دید ایشان یک کشاورز تمام 
عیار است لذا کشاورزی جایگاه بسیار والایی در دین اسلام دارد 

و آیات فراوانی در قرآن نیز به کشاورزی اشاره دارد.
بخواهد  که  دولتی  هر  افزود:  شرفی  والمسلمین  حجت الاسلام 
نگاه  بهتری  دید  با  کشاورزی  به  باید  باشد  داشته  قوی  اقتصاد 
و  استخراج مواهب زمین هستند  مامور  کند چرا که کشاورزان 

کار آن ها نشاط برای جامعه ایجاد می کند.
رئیس جدید سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان نیز گفت: استان 
در  برتر  جایگاه  و  کشور  اقتصادی  پایتخت  عنوان  به  هرمزگان 
آبزیان و محصولات کشاورزی خارج فصل می تواند نقش  حوزه 
امنیت  افزایش  و  غیرنفتی  صادرات  اقتصادی،  رونق  در  بسزایی 

غذایی کشور ایفا کند.
عباس مویدی از مدیران بومی هرمزگان است و مدیریت جهاد 
کشاورزی شهرستان های بستک، رودان و میناب و مدیر بودجه 

سازمان جهاد کشاورزی استان هرمزگان را در کارنامه دارد.

خبر

پرداخت یک میلیارد ریال تسهیلات 
قرض الحسنه دولت به ساکنان 

روستاهای هرمزگان الحسنه می دهد
استانداری  های  شورا  و  روستایی  امور  مدیرکل   - من  هرمزگان   
هرمزگان از اعطای تسهیلات قرض الحسنه تا سقف یک میلیارد 

ریال به ساکنان روستاهای استان خبر داد.
نرگس غلامپور در نشستی در همین رابطه اظهار داشت: کارمزد 
این تسهیلات چهار درصد بوده و متقاضیان می توانند جهت ثبت 
نام برای دریافت این تسهیلات به فرمانداری هر شهرستان مراجعه 
روستاهای  ساکن  که  متقاضی  افراد  کرد:  خاطرنشان  کنند.وی 
مراجعه  با  دارند  فرصت  ماه  اسفند   ۲۰ تا  استان هستند حداکثر 
الحسنه  قرض  تسهیلات  اخذ  برای  خود  شهرستان  فرمانداری  به 

روستایی ثبت نام نمایند.
غلامپور گفت: این تسهیلات در قالب تسهیلات قرض الحسنه جز 
)۳( بند )و( تبصره ۱۶ فقط به ساکنان روستاهای هرمزگان و تا 
سقف یک میلیارد ریال در زمینه های اشتغالزایی خرد و کارگشایی 
اشاره  با  شود.وی  می  پرداخت   ساله   ۷ تا   ۵ بازپرداخت  طول  با 
گفت:  تسهیلات،  دریافت  برای  افراد  انتخاب  و  تخصیص  روند  به 
فرمانداری هر شهرستان لیست افراد متقاضی و واجد شرایط را به 
دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری ارسال و پس از بررسی 
های  بانک  شامل  که  عامل  های  بانک  به  افراد  شرایط،  احراز  و 
ملی، صادرات، تجارت، کشاورزی و ملت هستند معرفی می شوند.
مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری هرمزگان تاکید کرد: 
قرض  تسهیلات  زمینه  در  یافته  اختصاص  اعتبارات  کامل  جذب 
الحسنه تبصره ۱۶ یک اولویت و ضرورت است که به طور خاص 

پیگیر آن هستیم.

***
مدیرکل فرودگاه های هرمزگان: 

فرودگاه بندرعباس استانداردهای 
اتحادیه اروپا را دارد

دریافت  گفت:  هرمزگان  فرودگاه های  مدیرکل  من-  هرمزگان 
گواهینامه فرودگاهی توسط فرودگاه شهدای پرواز ۶۵۵ بندرعباس 
نشاندهنده این است که این فرودگاه هم استانداردهای ایکائو و هم 

استانداردهای اتحادیه اروپا را دارد.
رییس  با حضور  فرودگاهی  گواهینامه  اینکه  بیان  با  ابوذر ضیایی 
پرواز  المللی شهدای  بین  فرودگاه  به  سازمان هواپیمایی کشوری 
ملی  مقررات  براساس  گواهینامه  این  افزود:  شد،  اعطاء   ۶۵۵
فرودگاهی صادر می شود و فرودگاه های بین المللی ملزم به گرفتن 

آن هستند.
که  می شود  داده  فرودگاه هایی  به  گواهینامه  این  داد:  ادامه  وی 
زیرساخت های فرودگاه توانایی عملیاتی و ایمنی لازم را دارند؛ برای 
دریافت چنین گواهینامه ای چند مرحله ارزیابی انجام و نواقص به 
فرودگاه  این  و  اعلام شد  پرواز ۶۵۵  المللی شهدای  بین  فرودگاه 
و  داده  انجام  را  نیاز  مورد  اصلاحی  اقدام های  و  ریشه ای  تحلیل 

گزارش آن را ارسال کرد.
این که دستورکارهای  یادآوری  با  مدیرکل فرودگاه های هرمزگان 
شهدای  المللی  بین  فرودگاه  نظامنامه  و  اضطراری  طرح  عمرانی، 
فرودگاه  این  کرد:  خاطرنشان  است،  شده  بروزرسانی   ۶۵۵ پرواز 
اولین فرودگاه کشور است که توانسته گواهینامه مذکور را دریافت 

کند و حفظ کردن این وضعیت به مراتب مهم تر است.
فعالیت  کرد:  اشاره  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  ضیایی 
رییس  حضور  با  و  امروز  از  بزرگ  تنب  جزیره  فرودگاه  مسافری 

سازمان هواپیمایی کشور در این جزیره آغاز شد.

***
بهره برداری از سد درکاه بشاگرد 

تا پایان امسال
آب  شرکت  آب  تامین  طرح های  گروه  رئیس  من-  هرمزگان 
درکاه  مترمکعبی  میلیون  یک  سد  گفت:  هرمزگان  منطقه ای 

بشاگرد تا پایان امسال به بهره برداری می رسد.
با  و  است  واقع  گوهران  بخش  در  سد  این  افزود:  رحیمی  عباس 
در شرکت سهامی آب منطقع ای مطالعه و طراحی و برای اجرا به 
قرارگاه سازندگی خاتم انبیاء و هلدینگ تخصصی صنعت و معدن 
واگذار شده است.به گفته رحیمی، این سد با هسته و مغز سنگ 
و سیمان ساخته شده و آب شرب و ۲۹۰ هزار مترمکعب از نیاز 
آب برای کشاورزی روستا های درکاه، تچ، اسلام آباد، حجت آباد و 
گوهرکوه را تامین می کند.وی گفت: ارتفاع این سد ۲۸ متر است 
و ظرفیت آبگیری یک میلیون مترمکعب آب را دارد.رئیس گروه 
طرح های تامین آب شرکت آب منطقه ای هرمزگان گفت: این طرح 
با اعتبار ۳۶ میلیارد تومان هم اکنون ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی 

دارد و تا پایان امسال به بهره برداری می رسد.

***

معاون وزیر جهادکشاورزی در بندرعباس:

محصولات کشاورزی عودت شده از 
روسیه هیچ مشکلی نداشت

عودت  به  اشاره  با  جهادکشاورزی  وزیر  معاون  من-  هرمزگان 
روسیه  توسط  هرمزگان  کشاورزی  محصولات  از  بخشی  دادن 
گفت: قویا اعلام می کنم که محصولات کشاورزی صادر شده به 

روسیه هیچ مشکلی نداشته است. 
حسین دماوندی نژاد در آیین تکریم و معارفه رئیس سازمان جهاد 
کشاورزی هرمزگان اظهار داشت: استان هرمزگان خطه ای است 
نتیجه  بازار وجود دارد  آرامش روانی در  امروز در تهران  اگر  که 
زحمات کشاورزان هرمزگانی است که محصولات خارج از فصل 
ارمغان  به  را  رفاه  و  می کند  کشور  در  هدف  بازارهای  روانه  را 

می آورد.
بازگشت  جریان  به  اشاره  با  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
محصولات کشاورزی استان هرمزگان به روسیه بیان کرد: هرگز 
روسیه  مانند  کشورهایی  بلکه  نبود  مشکل  دچار  ما  محصولات 
ارسال کردیم  دیر  ما  ما می خواست که  از  اطلاعاتی  یک  سری 
و آن اتفاق افتاد و من قویا رد می کنم که محصولات کشاورزی 

هیچ مشکلی نداشت.
وی ادامه داد: امروز هم مراسم تودیع و معارفه داریم و واقعیت 
ایستگاه  به  ایستگاه  عرصه مدیریت مثل یک مسیری است که 
است مدیران سوار و پیاده می شوند، در قاموس ما جهادگران کار 
و تلاش برای مردم نهادینه شده است و چه در جهاد سازندگی 
می شود. انجام  بی منت  خدمت  کشاورزی  جهاد  چه  و  سابق 

امور  در  را  کامل  توسعه  بتوانیم  اگر  کرد:  تاکید  نژاد  دماوندی 
زیرساختی انجام دهیم بخش های دیگر کشاورزی نیز از آن بهره 

خواهند برد و مدیرکل جدید این حوزه را مدنظر خود قرار دهد.

خبـر

هرمزگان من - محمد خداکریمی

جزیره  از  جرون  مسیر  المللی  بین  جشنواره 
هرمزآغاز شد.

به گزارش هرمزگان من، استاندار هرمزگان در این 
تعریف  را  جشنواره  این  برگزاری  از  هدف  مراسم 
مسیرها و قطب های جدید گردشگری در استان 

دانست.
های  شهر  رونق  برای  داد:  ادامه  دوستی  مهدی   
متنوعی  های  برنامه  آنها  پایدار  توسعه  و  استان 
توسعه  برنامه  مهمترین  اما  است  کار  دستور  در 
از چند ماه  افزایش زمان آن  گردشگری استان و 

به یک سال است.
استاندار هرمزگان خاطر نشان کرد: برای تحقق این 
مهم باید جشنواره های مختلف از جمله جشنواره 
و  گردشگری  های  جشنواره  انواع  و  تابستانی 
در  سال  مختلف  های  فصل  با  متناسب  فرهنگی 

استان برگزار شود.
یک  هرمزگان  گردشگری  کرد:  تصریح  دوستی 
به  را  باید آن  گردشگری معیشت محور است که 
جزیره  مردم  برای  زا  درآمد  و  پایدار  گردشگری 
مدیریت  زمینه  این  در  کار  تنها  که  کنیم  تبدیل 

است. استان  در  گردشگری  دوره  افزایش  کردن 
اقتصادی  امور  هماهنگی  معاونت  سرپرست 
استانداری هرمزگان و دبیراین جشنواره نیز گفت 
خمیر  بندر  و  ،بندرکنگ  هرمز،بندرمقام  جزیره 
مقاصد ابتدایی ما برای گردشگری در این جشنواره 

هستند.
علی فیروزی، توانمند سازی بانوان، ایجاد اشتغال 
شهرهای  دیگر  با  تعامل  فقر،  کاهش  و  پایدار 
احیای  هدف  با  کشور  خارج  و  داخل  مشابه 
شدن  تر  فعال  پایدار،  توسعه  و  جهانی  مشارکت 
خطوط هوایی و دریایی شهر با هدف حفاظت از 
سازی  فرهنگ  و  آموزش  ها،  اقیانوس  و  ها  دریا 
تقویت  و هویت شهر،  تاریخ  در شهروندان، حفظ 

این  برگزا ری  اهداف  از  را  اقتصاد آبی شهر و… 
جشنواره عنوان کرد.

تاکید  با  خاکی  فرش  جشنواره  برگزاری  از  وی 
آبی  فرش  جشنواره  زیست،  محیط  حفظ  بر 
بار در کشور، جشنواره نقش حنا،  برای نخستین 
گویی  خاطره  جشنواره  دیواری،  نقاشی  جشنواره 
و قصه گویی، برگزاری مراسم زار، سوگواره هشت 
محارم  و  نیک  فاطمه  شهیده  به  مربوط  بهشت 
محلی،  و  بومی  غذاهای  جشنواره  ایشان،  شهید 
نهایت جشنواره  در  و  بازارها  بومی، شب  بازیهای 

تصویر برداری و عکس نیز خبر داد.
به گفته وی پلاژ بانوان تا دو ماه آینده در جزیره 
هرمز راه اندازی می شود.  امام جمعه هرمز نیز در 

این مراسم با بیان اینکه  برگزاری چنین جشنواره 
هایی اثرات و برکات فراوانی برای مردم دارد گفت 
هرمز  جزیره  آبادانی  و  پیشرفت  برای  باید  :همه 
این رابطه به کمک مسئولین  تلاش کنند که در 
شورای  مجلس  در  استان  نمایندگان  خصوصا 

اسلامی نیاز داریم.
وی بر ایجاد گردشگری پایدار جزیره هرمز در تمام 
دائمی صنایع دستی  بازارچه  اندازی  راه  و  فصول 
تاکید کرد.ایوب زارعی شهردار بندر کنگ نیز در 
تمرکز  تنها  جشنواره  این  در  گفت:  مراسم  این 
بومی،  دستی  صنایع  بلکه  نیست  گردشگری  بر 
فرهنگ، آداب و رسوم و آیین ها نیز مد نظر است.
ارائه بسته های گردشگری  از  بندر کنگ  شهردار 
یک  ایجاد  برای  گفت:  و  داد  خبر  گردشگران  به 
شناخته  ها  ظرفیت  ابتدا  باید  پایدار  گردشگری 
شده، برای آن برنامه ریزی و سیاستگذاری شودتا 
یافت. پایدار دست  اقتصاد  و  به یک درآمد  بتوان 
از  جشنواره  .این  افزاید،  می  ما  خبرنگار  گزارش 
اقتصاد  فرهنگی،  اقتصاد  محوریت  با  بهمن۱۴۰۰ 
گردشگری و اقتصاد صنایع دستی از جزیره هرمز 
آغاز و تا اردیبهشت ماه ۱۴۰۱در بندرکنگ، بندر 

مقام و بندرخمیر برگزارخواهد شد.

هرمزگان من- مدیرکل شیلات هرمزگان از افتتاح 
بازوی  )احداث  پروژه  اول  فاز  از  برداری  بهره  و 
به  قشم   - رمچاه  بندر صیادی  موج شکن(  اصلی 
مناسبت دهه مبارک فجر انقلاب اسلامی با حضور 
هرمزگان،  استانداری  پشتیبانی  و  توسعه  معاون 
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان، ائمه 
از مسئولین استانی و  جمعه قشم،فرماندار،جمعی 
شهرستانی و جمعی از مردم و صیادان این پروژه 

خبر داد.
در این مراسم معاون توسعه و پشتیبانی استانداری 
هرمزگان ضمن تبریک ایام دهه مبارک فجر گفت: 
های  پروژه  جمله  از  پروژه  این  بودن  به  توجه  با 
بهره  شاهد  جمهورمحترم،  رئیس  سفر  مصوب 

برداری از فاز دوم این پروژه باشیم.
ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان  رئیس  ادامه  در 
های  تلاش  از  تشکر  ضمن  هرمزگان  استان 
صورت گرفته توسط شیلات هرمزگان، پیمانکار و 
مسئولان امر در تحویل و بهره برداری به موقع از 
این پروژه گفت: این پروژه را می توان یکی از دست 
بنادر  اولین  از  و  اسلامی  انقلاب  خوب  آوردهای 
صیادی استان پس از انقلاب خواند.صالح دریانورد 
همچنین افزود: امید می رود در آینده ای نزدیک 
رسانی  خدمت  شاهد  لازم  اعتبارات  تامین  ضمن 
ادامه  در  باشیم.وی  صیادی  جامعه  به  پروژه  این 
غربی  بازوی  آوری  جمع  شرقی،  بازوی  بهسازی 

ها،لایروبی حوضچه،احداث  دایک  احداث  قدیمی، 
اسکله بتنی و سایت پشتیبانی با توجه به مصوبات 
دوم  فاز  در  اقدامات  جمله  از  جمهور  رئیس  سفر 

خواند.
در ادامه مدیرکل شیلات هرمزگان برگزاری یادواره 
تداوم  باعث  را  فجر  مبارک  برنامه های دهه  و  ها 
ایام  این  گفت:  و  دانست  اسلامی  انقلاب  حرکت 

برای ملت ایران همواره پر خیر و برکت بوده است.
عبدالرسول دریایی گفت: در چهل و سومین سال 
پیروزی انقلاب شکوهمند اسلامی،مجموعه شیلات 
استان هرمزگان پنج پروژه شیلاتی با اعتباری بالغ 
بر ۷۲۰ میلیارد ریال به افتتاح و بهره برداری می 

رساند.
وی افتتاح و بهره برداری از فاز اول پروژه )احداث 

بازوی اصلی موج شکن( بندر صیادی رمچاه - قشم 
با اعتباری بالغ بر ۳۲۰ میلیارد ریال یکی از پروژه 
های مهم شیلات استان در دهه فجر سال جاری 
نفر   ۳۲۷ برای  پروژه  این  کرد:  تصریح  و  خواند 

اشتغال زایی ایجاد کرده است.
ارتقای  و  رسانی  خدمات  اینکه  بیان  با  دریایی 
مهم  های  اولویت  از  یکی  صیادی  و  صید  شرایط 
در اجرای این پروژه شیلات هرمزگان است گفت: 
در همین راستا فاز اول پروژه بهسازی بندر صیادی 
رمچاه قشم با اعتباری بالغ بر ۳۲۰ میلیارد ریال از 
تیرماه ۱۳۹۹ آغاز شده  از  اعتبارات استانی  محل 
و خوشبختانه طبق برنامه ریزی در موعد مقرر به 

بهره برداری رسید.
فاز  کرد:  عنوان  هرمزگان  استان  شیلات  مدیرکل 
شامل  رمچاه  صیادی  بندر  بهسازی  پروژه  اول 
بازوی اصلی موج شکن به طول ۶۹۰ نفر  احداث 
با  رمچاه  بندر صیادی  شد:  نشان  خاطر  است.وی 
توجه به موقعیت جغرافیایی و اقلیمی خود دارای 
خود  نوبه  به   شرایط  این  و  است  ای  ویژه  شرایط 
می تواند وضعیت متفاوتی را درزمینه رونق صیادی، 
معیشت مردم و جذب توریسم در این شهرستان 
فراهم کند. گفتنی است بندر صیادی رمچاه قشم 
فروند   ۱۱۰ حدود  و  صیاد  نفر   ۳۳۰ از  بیش  به 
شناور در قالب یک تعاونی صیادی با بیش از ۲۶ 

هزار و ۵۰۰ تن صید خدمات دهی می کند.

ویژه  :منطقه  گفت  خلیج فارس  ویژه  منطقه  مدیرعامل  من-  هرمزگان 
اقدام  داخلی  متخصصین  توان  و  دانش  بر  اعتماد  با  خلیج فارس  اقتصادی 
به ساخت، تعمیر و بهسازی قطعات کرده است تا این منطقه در حوزه های 

مختلف ضمن کاهش ارزبری، به خودکفایی برسد.
حسن خلج طهرانی در راستای اقدامات انجام شده در منطقه ویژه اقتصادی 
سال  کرد:  عنوان  داخل  تکنولوژی  توسعه  و  سازی  بومی  برای  خلیج فارس 
 steel cord نوارهای  ep تولید داخل کشور، جایگزین  نوارهای  گذشته 

موردنیاز شد که پیش ازاین می بایست از خارج کشور خریداری می گردید.
مدیرعامل منطقه ویژه خلیج فارس گفت: یکی دیگر از پروژه های انجام شده 
محل  )پخت  گرم  اسپلایس  به  مربوط  پرشرپلیت  و ساخت صفحه  طراحی 
اتصال( نوار نقاله بود که جایگزینی بهتر و ایمن تر به جای پرشربگ ساخت 
آلمان شده است. با توجه به پارگی های متعدد پرشربگ که سطح ایمنی را 
به شدت کاهش داده بود و با توجه به اینکه این تجهیز تولید داخلی نداشته 
و تأمین آن از خارج در شرایط کنونی بسیار دشوار بود همکاران متخصص و 
فنی ما که سابقه و تجربه ی خوبی در زمینه اسپلایس نوار نقاله داشتند اقدام 
به طراحی و ساخت صفحه پرشر پلیت کردند که این صفحه با صرف کمترین 
از  پس  و  گردید  تولید  و  طـراحی  ممکن،  کیفیت  بالاترین سطح  با  هزینه 
اسپلایس  تاکنون چندین سر  و  قرار گرفت  مورداستفاده  آزمایش های لازم 
گرم )پخت محل اتصال( نوار نقاله انجام و مورد تائید قرار گرفته است. پرشر 
پلیت ساخته شده در این مجموعه از ایمنی بالایی برخوردار است و از نظر 

هزینه تأمین پرشر پلیت نزدیک به هشت الی ده هزار یورو ارزبری داشت در 
حالی که پرشر پلیت را با هزینه ای بسیار ارزان تر با مبلغی در حدود ۲۰ الی 
۲۵ میلیون تومان از مواد و متریال موجود در بازار داخلی می توان تولید کرد. 
در حال حاضر این آمادگی را داریم تا پرشر پلیت را برای سایر شرکت های که 

نیاز به این تجهیز جهت اسپلایس گرم نوار نقاله دارند تولید کنیم.
خلج طهرانی ادامه داد: پروژه بعدی که در منطقه ویژه به خودکفایی رسیدیم 
که  بود  ساعت  بر  تن   ۵۰۰ ظرفیت  با  ویبراتوری  فیدر  دستگاه   ۶ ساخت 
اما  می باشد  امکان پذیر  کشور  شهرهای  از  بعضی  در  آن  ساخت  هرچند 
توانستیم با تخصص و دانش همکارانمان آن را برای اولین بار در خود منطقه 
ویژه تولید و نصب و راه اندازی کنیم که خوشبختانه شاهد کارایی خوبی از 

این فیدر ها هستیم. 
این دستگاه بیشتر برای هدایت مواد معدنی از هوپرهای بر روی نوار نقاله 
است و خرید آن برای شرکت منطقه ویژه ۵۰۰ تا ۶۰۰ میلیون تومان هزینه 
میلیون   ۲۰۰ حدود  مبلغی  با  توانستد  ما  متخصصین  که  داشت  همراه  به 
خارجی  نمونه  با  می تواند  نیز  کیفیت  نظر  از  که  کنند  تولید  را  آن  تومان 
برابری  کند. همچنین این آمادگی را داریم که فیدر مورد نیاز سایر شرکت ها 

را نیز تولید کنیم.
از  مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس در ادامه بر اهمیت حمایت 
تولید و ساخت داخل کشور تأکید و بیان کرد: با توجه به اینکه طراحی و 
ساخت اولیه سازه های نوار نقاله ها جهت استفاده از نوارهای استیل کورد بوده 
و این نوارها در داخل کشور تولید نمی شوند، یکی از اقداماتی که در جهت 
حمایت از تولید داخل در این مجموعه انجام شد این بود که پرسنل تعمیرات 
واحد بهره برداری با طراحی و تغییر و بهسازی هایی که در سازه های خطوط 
انتقال اعمال کردند این امکان را فراهم آوردند که بتوانیم از نوارهای ای پی 
)منجیت دار( تولید داخل استفاده نماییم که تاکنون این تغییرات بر روی 

حدود ۳۰ درصد نوار نقاله های پرکاربرد اعمال و تعویض شده است.
سال  در  خلیج فارس  ویژه  منطقه  در  بومی سازی  برنامه های  طهرانی  خلج 
با تکیه بیشتر بر بومی سازی اعلام کرد و گفت: در سال ۱۴۰۰  ۱۴۰۰ را 
یارد  شانتینگ  لوکوموتیوهای  محرک  سیستم  اساسی  بازسازی  و  نوسازی 
ایندکسر  سیستم  حذف  یا  و  جایگزینی  آن ها(،  محرک  سیستم  )تغییر 
اجرای  و  به دامپر(، طراحی  واگن  واگن )سیستم حمل  تخلیه  ایستگاه های 

سیستم توزین دینامیکی مناسب با وضعیت و شرایط محوطه شانتینگ یارد 
ریل  و  تیغه  انواع  بازسازی  و  نوسازی  درصد(،   ۰/۲۵ دقت  )با  ویژه  منطقه 
پهلویی مربوط به خطوط ریلی، ساخت سیلندرهای هیدرولیکی بوم به همراه 
بلوک کنترل شتاب و جریان روغن درون آن مربوط به دستگاه ریکلایمر و 
و  واگن  تخلیه  فیدرهای  و دیمانسیون  ابعاد  با  مناسب  ویبراتورهای  ساخت 

موارد دیگری را در برنامه گنجاندیم.
وی تاکید کرد: در منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس 
سعی بر آن بوده است تا با تکیه بر دانش و توان متخصصین داخلی اقدام به 
ساخت، تعمیر و بهسازی قطعات کنیم تا این منطقه در حوزه های مختلف 

ضمن کاهش ارزبری، به خودکفایی برسد.
اصلاح  کرد:  تشریح  و  اشاره  سازی  بومی  راستای  در  اخیر  اقدامات  به  وی 
نشست واگن برگردان و همزمان نوسازی و بهینه سازی و اصلاح هوپرهای 
واگن برگردان با اتکاء بر دانش و توان و تخصص همکاران با هزینه و مدت 
زمان بسیار کمتر از هزینه ها و مدت زمان برآورد شده توسط مشاور انجام 
گردید که حدود سه سال پیش هزینه و مدت زمان برآورد شده توسط مشاور 
۶ میلیارد و ۸ ماه توقف واگن برگردان بوده در صورتیکه با هزینه حدود ۵۷۲ 
میلیون تومان و حدود ۴۵ روز توقف واگن برگردان انجام شد. سیم پیچی و 
تعمیرات اساسی انواع الکتروموتور های خارجی و نایاب و همچنین تراستورها 
) ترمز های خطوط نوار نقاله و دستگاهها( و نیز انواع کنتاکتورهای نایاب، 
طراحی و ساخت تابلو برقی مربوط به اتوی ولگانایز )پخت گرم( نوار نقاله 
و همچنین طراحی و ساخت تابلو برق جهت تست گرم انواع الکتروموتور و 
راه اندازی تابلو تست متال دتکتور)آهن گیرنوارنقاله( و سیم پیچی و اورهال 
کلیه قطعات تراستور )جهت ترمز کلیه نوارنقاله ها( از دیگر اقدامات در این 

خصوص است.
تداوم  راستای  در  مهم  اقدامی  را  سازی  بومی  به  ویژه  توجه  طهرانی  خلج 
تولید و مدیریت محدودیتها به واسطه تحریمها دانست و گفت: اقدامات به 
جهت ایجاد فضایی برای ارتقاء و زمینه سازی بومی سازی باید حمایت شود 
و تلاشها در این خصوص ستودنی است و برگزاری نمایشگاههایی همچون 
جشنواره و نمایشگاه ملی فولاد نمادی از اقدامات هدفمند شرکت های معدن 

و صنایع معدنی کشور در راستای توسعه ساخت داخل است.

مسئولان درجشنواره بین المللی مسیر جرون تاکید کردند؛

گردشگری در جزیره هرمـز متحول می شـود

به مناسبت دهه مبارک فجر و به همت و پیگیری مجموعه شیلات استان هرمزگان صورت گرفت:

مدیرعامل منطقه ویژه خلیج فارس خبرداد: 

خودکفایی منطقه ویژه خلیج فارس در ساخت قطعات تولید

بهره برداری از فاز نخست پروژه بندر صیادی رمچاه – قشم
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هفته نامه

انکار، عامل خیز موج ششم کرونا 
هرمزگان من- فاطمه سالاری

فکر  همه  می شود،  رام  گاهی  فقط  نیست؛  شدنی  تمام  حالاها  حالا  کرونا 
در  موذی  ویروسِ  این  اما  شده،  تمام  شده،  ضعیف  شده،  مهار  که  می کنند 
کمین است تا ما را دور هم جمع کند، سفرها را به راه و زندگی را عادی کند 

و  بعد هم دوباره بتازد و غافلگیر کند.
 در این بحبوحه  اوج گیری بیماری همه گیر با قدرت سرایت بالا شاهد انکار 
از  افراد هستیم که با حضورشان در تجمع های غیر ضروری در خارج  برخی 

منزل بر بالا رفتن هر روزه  آمار اومیکرون دامن می زنند.
*مبتلا به اوميکرون نيستيم، یک سرما خوردگی خفيف است

ما مبتلا به اومیکرون نیستیم، یک سرما خوردگی خفیف است، گوش همه ما 
از این حرف پرشده است،  انکار و عادی انگاری تعدادی از افراد  سبب شد 
امُیکرون با سرعت انتشار بالا، آسمان آبی وضعیت کرونایی هرمزگان را به رنگ 
قرمز درآورد و با بازگشت به روزهای خطرناک، تعداد افراد مبتلا و بستری را 

بصورت تصاعدی افزایش دهد.
*عادی انگاری

حضور  ماسک،  از  استفاده  عدم  انگاری،  عادی  انگاری،  ساده  توجهی،  بی 
به  توجهی  بی  و  سو  یک  از  اجتماعی  فاصله  نکردن  رعایت  و  تجمعات  در 
واکسیناسیون  و عدم رعایت پروتکل های بهداشتی توسط افراد از طرف دیگر 
اند که که نه تنها باعث به  امُیکرون  شده  انتشار  عواملی مضاعف بر سرعت 
خطر افتادن جان مردم شده بلکه افزایش هزینه برای جامعه را نیز در پی دارد.
مردم باید بیش از پیش و به جد موازین بهداشتی را رعایت کنند، با رعایت 
اماکن  در  و عدم حضور  اجتماعی  گذاری  )فاصله  بهداشتی  دستورالعمل های 
شلوغ بهداشتی و ...( بی شک کاهش این ویروس را در استان شاهد خواهیم 

بود.
*چرا باید هميشه تر و خشک با هم بسوزد

اگر دلمان برای خودمان نمی سوزد برای آنهایی که همیشه رعایت می کنند و 
نمی خواهند به این ویروس مبتلا شوند بسوزد، چرا باید همیشه تر و خشک با 
هم بسوزد و چرا باید همه فقط در حد حرف رعایت کنند؟ زندگی آنقدر کوتاه 
است که با رعایت نکردن تمامی محدودیت ها و پروتکل های بهداشتی، مرگ و 

بیماری را نصیب دیگران می کنیم.
*رعایت کنيم

با توجه به در پیش بودن جشن های ماه رجب و شعبان از هم استانی ها می 
خواهیم از حضور در تجمعات خودداری و دستورالعمل های بهداشتی را رعایت 
کنند و امیدواریم با رعایت دستورالعمل های بهداشتی شرایط کنترل شود و 
از وقوع مشکلاتی که منجر به تعطیلی اصناف و مشاغل به ویژه در ایام پایانی 

سال می شود، جلوگیری به عمل آید. 
*گفتنی ها

کنید.  خودداری  پرازدحام  و  عمومی  خرید  مراکز  در  حضور  از  حتی الامکان 
در صورت الزام به حضور در اماکن پرازدحام و شلوغ نظیر فروشگاه ها، مراکز 
خرید یا نانوایی خودداری کنید، قبل از شستشوی دست ها، از تماس دست با 
چشم، دهان و بینی پرهیز کنید. فاصله مناسب )حداقل یک متر با سایر افراد( 
را رعایت کنید و پس از بازگشت به منزل، دست های خود را با آب و صابون 
به مدت ۲۰ ثانیه شستشو دهید و درصورت استفاده از ماسک با رعایت نکات 

بهداشتی آن را درآورده و در سطل زباله درب دار بیندازید.
*حرف آخر

آن  دنبال  به   و  آگاهی  نداشتن  و  عادی سازی  است سهل انگاری،  مسلم  آنچه 
رعایت نکردن پروتکل های بهداشتی مانع شکستن زنجیره انتقال بیماری شده 
و این موضوع بسیار نگران کننده است، از سوی دیگر هنوز تعداد افرادی که 
تمایلی به تزریق واکسن ندارند زیاد است و این افراد در صورت ابتلاء به کرونا 

در معرض خطرات بسیاری قرار دارند.
این امر زمانی محقق می شود که تمام دستورالعمل بهداشتی رعایت و از هر 
گونه تجمعات غیرضروری پرهیز شود، در صورت عادی انگاری و عدم رعایت 

اصول بهداشتی، بی شک با انتشار بیشتر شیوع کرونا رو به رو خواهیم شد.

یادداشت

بهره مندی 2500هرمزگانی از 
طرح »ناظران سلامت«

 در دهه فجر

از  استان هرمزگان  احمر  امور جوانان جمعیت هلال  هرمزگان من- معاون 
بهره مندی ۲۵۰۰هزار نفر از خدمات طرح ناظران سلامت هلال احمر در 

دهه مبارک فجر در استان خبر داد. 
سحر رفیعی بندری هدف از اجرای طرح ناظران سلامت را  کمک به حفظ 
سلامت مردم و قطع زنجیره انتقال ویروس کرونا در سطح جامعه عنوان کرد 
و گفت: در ایام دهه مبارک فجر بیش از ۲۵۰۰نفر از خدمات طرح ناظران 

سلامت بهره مند شده اند.
با مشارکت جوانان و داوطلبان در قالب ۱۵ تیم اجرا  این طرح  افزود:  وی 
شده که خدمات لازم آموزشی، بهداشتی... ارائه گردیده است.رفیعی با اشاره 
به توزیع ۱۱۰۰عدد ماسک وپوشش  ۹۰ واحد عمومی تصریح کرد:تاکنون 
بیماری  کاهش  جهت  هلال  اعضای  توسط  زیادی  دوستانه  بشر  طرح های 
در استان اجرا شده و جوانان و امدادگران جهت نظارت و بازدید بر اماکن 
عمومی، ادارات و ... جهت رعایت پروتکل های بهداشتی و ارایه آموزش های 
استان  احمر  هلال  جمعیت  جوانان  امور  یافته  اند.معاون  حضور  عمومی 
زمینه  در  سلیمانی  شهید  سلامت  ناظران  طرح  کرد:  خاطرنشان  هرمزگان 
کنترل و نظارت بر اجرای صحیح پروتکل های بهداشتی و حفظ سلامت مردم 
و قطع زنجیره انتقال ویروس منحوس کروناست که از سال گذشته آغاز و هم 

اکنون نیز این طرح ادامه دارد.

***
مدیرکل انتقال خون استان :

ذخایر خونی هرمزگان کاهش یافت

هرمزگان من- مدیرکل انتقال خون استان هرمزگان با توجه به کمبود ذخایر 
خونی در استان از مدیران، مسئولان، کارمندان و مردم خواست که با مراجعه 

به مراکز انتقال خون اهدای خون انجام دهند.
از دوران شیوع کرونا به بعد به دلیل ترس و واهمه مردم از امکان ابتلا به 
کووید ۱۹ میل و مراجعات مردم همواره با کاهش روبرو بوده است و همین 
امر در چندین برهه نیاز فوری را به گروه هایی از خون ایجاد کرده است در 
حالی که مسئولان سازمان انتقال خون همواره تاکید دارند که انتقال خون 
مشکلی برای مردم ایجاد نمی کند   مراحل آن کاملا بهداشتی و با رعایت 

پروتکل ها است. 
ایمان زارعی مدیرکل انتقال خون هرمزگان اظهار داشت: شیوع بیماری  کرونا 
و تعطیلات دو عامل کاهش مراجعه داوطلبان اهدای خون است و با توجه 
به نیاز بیش از ۲۵۰ واحد خون  روزانه در ۲۳ مرکز درمانی و بیمارستانی 
استان از  شهروندان سن ۱۸ تا ۶۵ سال درخواست داریم  با مراجعه به مراکز 
اهدای خون مثل همیشه یاری رسان بیماران باشند.وی افزود: آقایان هر سه 
ماه یک بار و بانوان هر چهار ماه یکبار می توانند با مراجعه به مراکز انتقال 
خون در سراسر استان خون خود را به جهت نجات هم نوعان و بیماران اهدا 
ذخایر  روزانه  طور  به  باید  بیماران  نیاز  تامین   برای  کرد:  بیان   کنند.زارعی 
درمانی همیشه  مراکز  که  کنیم چرا  پیش بینی  را  پایداری  و  مطلوب  خون 
فعال هستند و علاوه بر داشتن بیش از ۲۴۰۰ بیمار خاص، باید برای اعمال 
خون  گروه  هر  از  مناسبی  ذخیره  نیز  حوادث  و  سوانح  وقوع  و  جراحی ها 
مسئولان،  مدیران،  تمامی  از  هرمزگان  خون  انتقال  باشیم.مدیرکل  داشته 
کارکنان و شهروندان در استان خواست اهدای خون را به عنوان یک تکلیف 
اجتماعی در برنامه خود قرار دهند و با مشارکت حداکثری در این روزهای 
سخت در کنار بیماران دردمند سهمی در بهبود سلامت آن ها داشته باشند. 
 ۷:۳۰ از  بندرعباس  خون  اهدای  مرکز  پذیرش  ساعت  خاطرنشان کرد:  وی 
تا ۱۹:۳۰، بندر لنگه و میناب ۸ تا ۱۳:۳۰، قشم ۱۷ تا ۲۰:۳۰ است و تیم  
سیار اهدای خون هرمزگان برای دریافت خون کیشوندان در کلینیک علی 
ابن ابیطالب )ع( کیش مستقر شده است که این تیم از شنبه ۲۳ بهمن تا 
استقبال  در صورت  و  مستقر  کلینیک جزیره کیش  در  بهمن  دوشنبه ۲۵ 
اهدای خون در  تاکید کرد: داوطلبان  استقرار آن تمدید خواهد شد.زارعی 
جزیره کیش  می توانند در دو نوبت صبح از ساعت ۹ تا ۱۴ و عصر از ساعت 
۱۶ تا ۲۱ با همراه داشتن کارت ملی جهت اهدای خون به این  مرکز مراجعه 

کنند.

***
تکمیل 50 درصدی ظرفیت بخش کووید 

بیمارستان های هرمزگان
هرمزگان من-  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان گفت: اکنون 
۵۰ تا ۷۰ درصد ظرفیت بخش کووید بیمارستان های بندرعباس، بندرلنگه، 

قشم و میناب پر شده است.
فاطمه نوروزیان، با بیان اینکه اکنون در پیک کرونا قرار داریم و موارد سرپایی 
اکنون ظرفیت بخش کووید  افزود:  افزایش است،  مثبت و بستری در حال 
بیمارستان های بندرعباس، بندرلنگه، قشم و میناب ۵۰ تا ۷۰ درصد و دیگر 
پزشکی  علوم  دانشگاه  است.سخنگوی  پر شده  بیمارستان ها هم ۵۰ درصد 
تکمیل  بهداشتی،  نامه های  شیوه  رعایت  ضمن  خواست  مردم  از  هرمزگان 

واکسیناسیون را جدی بگیرند.
نوروزیان در پایان اضافه کرد: اکنون ۵۴ نفر در بخش مراقبت های ویژه )آی. 

سی. یو( بستری هستند و حال ۱۱ نفر از آن ها وخیم است.

خبر

مدیرکل  عنوان  به  وزیری  معین  مجتبی  مراسمی   در  هرمزگان من- 
جدید تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان معرفی شد.

حسینی  محمدرضا  سید  حضور  با  من،  هرمزگان  خبرنگار  گزارش  به 
اجتماعی،  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
و  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون ،  وزارت  استان های  امور  جلیلی مدیرکل 
هرمزگان  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون  رئوفی  علی 
مراسم تودیع هادی ابراهیمی و معارفه مجتبی معین وزیری مدیرکل 
الله  حبیب  شد.  برگزار  هرمزگان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  جدید 
جلیلی مدیرکل امور استان های وزارت تعاون ، کار و رفاه اجتماعی در 
این مراسم اظهارداشت: بخشندگی برای مسئولین ما در نظام جمهوری 
اسلامی یک وظیفه است و طبق بیان مرحوم علامه طباطبائی مهربانی 
با همه آفریده ها است و بخشندگی در نظام اسلامی یعنی تکریم ارباب 
رجوع و پذیرش مسئولیت ها وظیفه ی ما مسئولین است.مدیرکل امور 
هرمزگان  کرد:  تصریح  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  استان های 
لایق بهترین ها است و می شود با کنار هم بودن مشکلات را حل کرد 
و اتفاقات خوبی در این استان رقم زد.وی خاطرنشان کرد: دستگاه های 
می توانند  و  دارند  فراوانی  قدرت  استان  در  وزارت  کار  مجموعه  زیر 
کنند،  رفع  خودشان  تصمیات  با  را  مشکلات  مضاعف  تلاش های  با 
استان  در  کار  وزارت  تابعه  دستگاه های  هماهنگی  شورای  اعضای  از 

می خواهیم مدیرکل جدید را  یاری کنند
.سید محمدرضا حسینی معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت تعاون، 
نظام  های  آرمان  ترین  اصلی  از  یکی  نیزگفت:  اجتماعی  رفاه  و  کار 
مقدس جمهوری اسلامی برقراری عدالت است. وی افزود:وزیر کارتحت 
هجمه های رسانه ای قرار گرفته چون در حال مبارزه با تبعیض است.

کارگزاران  و  مسئولان  و  دارد  هزینه  عدالت  :برقراری  اظهارداشت  وی 
نظام اسلامی عدالت را سرلوحه کارهای خود قراردهند. حسینی اضافه 
آخرین  تا  که  کرد  کار  گونه ای  به  باید  و  گذرند  زود  فرصت ها  کرد: 
لحظه عمر و مسئولیت از بیشترین ظرفیت خود برای خدمت به مردم 
که  باشند  داشته  توجه  باید  مسئولان  داد:  ادامه  وی  کنیم.  استفاده 
جایگاه مدیریت یک امانت است.معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی  
با بیان اینکه در انتصاب مدیران کل استانها به توصیه ها توجهی نمی 
تخصصی  و  فنی  فرایندی  وزیری طبق  معین  آقای  کنیم،اظهارداشت: 

منصوب شدند،ایشان وامدارفلان نماینده وفلان ستاد نیست.
وی تصریح کرد: در وزارتخانه از آقای معین وزیری حمایت خواهد شد 

تا بتواند برنامه های وزارتخانه را در استان به خوبی راهبردی کند.
تعاون، کار و رفاه اجتماعی  در  مجتبی معین  وزیری مدیرکل جدید 
این مراسم اظهارداشت: خداوند بزرگ را شاکرم که باری دیگر توفیق 

خدمت به مردم هرمزگان به من اعطا کرد. 

وی ادامه داد: از اعتماد مقام عالی وزارت، استاندار هرمزگان، نمایندگان 
و امام جمعه به بنده سپاسگزار هستم . وی افزود: از همکاران این اداره 
هم  من  به  بودند  ابراهیمی  آقای  همراه  که   همینطور  دارم  خواهش 
رتبه  نیست که  زیبنده هرمزگان  عنوان  به هیچ  کمک کنند. چرا که 

اول بیکاری را داشته باشیم و باید برای حل این مشکل تلاش کنیم.
معین  وزیری بیان کرد: از دکتر ابراهیمی می خواهم ما را تنها نگذارند  تا 
بتوانیم از تجارب ایشان استفاده کنیم و اکر در منصب بالاتری نیز مورد 

استفاده قرار گرفتند حتما ما را یاری کنند.
وی افزود: از کسانی که مخالف انتصاب بنده بودند خواهش می کنم اگر 
ذره ای دوستدار انقلاب هستند دست مرا بگیرند  تا بتوانیم مشکلی از 

مشکلات مردم را حل  کنیم.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار هرمزگان نیز گفت:چرخش 

مدیریت، چرخش نخبگان در جامعه است.
افزایش  اینکه، عدم مطالبه گری هرمزگان موجب  بیان  با  علی رئوفی 
با پتانسیل های فراوان نباید  نرخ بیکاری شده است، افزود: هرمزگان 

دارای نرخ بیکاری بالایی باشد.
وی، مدیرکل جدید هرمزگان را مدیری با تجربه خواند واظهارداشت: 

بزرگ ترین سرمایه هر دستگاهی، نیروی انسانی آن دستگاه است.
اتفاقات  بتواند  ریزی  برنامه  با  وزیری  معین  کرد،  امیدواری  ابراز  وی 
خوبی در استان رقم بزند.طی حکمی از سوی حجت الله عبدالملکی؛ 
عنوان  به  معین وزیری  مجتبی  اجتماعی،  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
سرپرست جدید اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان هرمزگان 

منصوب شد.

مجتبی معین وزیری مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان شد

 گفت و گو: محمد خداکریمی
در کوچه و پس کوچه های بافت فرسوده و قدیمی شهر بندرعباس که قدم می زنید با هزاران مشکل 
روبرو می شوید. از روان شدن فاضلاب تا کمبود امکانات رفاهی و ورزشی. اما در همین کوچه های بافت 
قدیمی شاهد حرکت های نوآورانه جوانان خلاق شهر هستیم. جوانان محله قدیمی خواجه عطا در اقدامی 

خودجوش، کوچه های شهر را آراسته می کنند.
رئوف جوان ۲۰ ساله ای است که به همراه تنی چند از جوانان این محله مشغول رنگ آمیزی این محله 
هستند. این جوان که در این محله پا به دنیا گذاشته، به صورت حرفه ای  کار تئاتر معاصر انجام می 

دهد. در روزهای پایانی بهمن ماه ۱۴۰۰ با این جوان خلاق به گفت و گو نشستم که در پی می آید:
• ایده این کار از کجا شکل گرفت؟

•  من عاشق کشور یونان و کوچه پس کوچه های این کشور هستم. ایده این کار از کوچه های این کشور 
به ذهنم رسید. همیشه به کوچه ها نگاه می کردم و با خودم می گفتم مگر بندرعباس چه کمی از یونان 
دارد. به نظرمن بندرعباس خیلی قابلیت های زیادی دارد. متاسفانه یا خوشبختانه شهر بندرعباس یک 

شهر اقتصادی است ولی محیطی برای آرامش مردم و همینطور گردشگران فراهم نشده است.
• هدف شما از اجرای این کار چه بوده؟

اجتماعی و گسترش فرهنگ  نشاط  و  ایجاد شور  زیباسازی شهر،  این حرکت مشارکت در  از  • هدف 
شهروندی بوده است. هدف این بوده که محلات قدیمی شهر زیبا و آراسته شوند.همانطور که می دانید 
اکثر محله های قدیمی شهر کم بضاعت هستند.خواستیم با این کاربرای مردم هم آرامش و هم شغل 
ایجاد کنیم. تلاش کردیم با این کار،گردشگر و توریست وارد شهرمان شود تا بندرعباس جان بگیرد. وقتی 
که گردشگران خارجی به بندرعباس آمدند و در کنار ما کار کردند خیلی خوشحال کننده بود. فکر می 

کنم این کار تاثیر زیادی روی جذب گردشگر و توسعه گردشگری این شهر خواهد گذاشت.
• تيم شما ازچه افرادی تشکيل شده است؟ 

• تیم ما یک تیم جوان است.  یک تیم ده نفره شامل نقاش، نجار، معمار، برق کار. تعدادی از هنرمندان 
شهر جمع شدن دست به دست هم دادیم که شهرمان را بسازیم. 

•  تاکنون در چه کوچه هایی این کاررا انجام داده اید؟
• ما تصمیم گرفتیم خودجوش کار زیباسازی بافت قدیمی شهر را انجام دهیم. از محله خواجه عطاء 
زیباسازی و مرمت این بافت قدیمی را آغازکردیم. بعد از چند ماه، همین کار در محله شمیلی ها هم 

انجام شد که مورد استقبال خوب مردم این محله قرارگرفت.

• چه نامی برای این کارتان گذاشته اید؟ 
• نام این پروژه را مهربانی انتخاب کردیم و اسم کوچه را به پیشنهاد رضا دریایی از اساتید تئاتر، کنچیل 

گذاشتیم. در گویش قدیمی و محلی بندرعباس کنچیل به معنی کوچه و دنج بودن است.
•  این کار شما چه بازخوردی داشته است؟

کارکردند. این  توسعه  به  زیادی  وکمک  بودند  ما  کنار  در  ها  داشت. همسایه  بازخورد خیلی خوبی   •
استقبال شهروندان از این کار، ما را به انجام مرمت و زیباسازی دیگر محله های قدیمی شهر مصمم 

تر کرد.
•  آیا تاکنون مسئولی هم از کار شما دیدن کرده است؟

شهر  اسلامی  شورای  شهری  خدمات  و  سلامت  بهداشت،  کمیسیون  رییس  نژاد  کناری  احمد  بله.   •
بندرعباس، حسن سالاری رییس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورا و احمد پایدار مدیر مرکز خلاقیت 

و فناوری های نوین شهرداری بندرعباس از کارهای ما بازدید کردند.
• برای  انجام کارهایتان کمکی هم به شما شده یا از هزینه شخصی این کار را انجام می دهيد؟ 

• تاکنون مردم هزینه این کار ها را تقبل کرده اند. البته بخشی هم شهرداری کمک کرد.
• آیا تاکنون مسئولی یا کسی قول همکاری و کمک مالی هم به شما داده یا خير؟

• کناری نژاد عضو شورای شهر بخشی از کارها را پیش برد. قول اجرای سنگ فرش هم داده که در 
حال پیگیری است. همینطور شهردار منطقه دو هم برای سنگ فرش کردن محله قول همکاری دادند.

• در اجرای این کارها از تجربيات چه کسانی استفاده کردید؟
• در اجرای این ایده یا همان کوچه مهربانی، عبدالحسین رییسی پور شهردار سابق بندرعباس، محمد 
آتشین ماه از معماران این شهربه ما کمک کردند. همچنین ایوب زارعی شهردار کنگ تجربیات خود را 

در اختیار ما قرار داد. که از آنها تشکر می کنم.
• از برنامه آینده این گروه بگویيد؟

• تصمیم داریم این کار را در دیگر محلات قدیمی  بندرعباس اجرا کنیم. 
• حرف پایانی شما؟

• از همه کسانی که در اجرای این کار وایده همراه ما بودند سپاسگزارم. این تیم آمادگی دارد در صورت 
حمایت مسئولان، دیگر کوچه های قدیمی و بافت های فرسوده را با کمک گروه های جوان و ایده پرداز، 
آراسته و بهسازی کند. در صورت پشتیبانی شهرداری مناطق و سازمان های وابسته شهرداری، اینگونه 

طرح های خلاق و نو در دیگر نقاط شهر بندرعباس نیز گسترش خواهیم داد.

بندرعباس زیبا می شود؛ 

کنچیل های مهربانی در دل محلات قدیمی

اکران 1۶ فیلم چهلمین جشنواره  
فیلم فجر در بندرعباس 

هرمزگان من- مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان گفت: چهلمین دوره 
شانزده  اکران  با  بندرعباس  در  تهران  با  همزمان  فجر  فیلم  ملی  از جشنواره 

فیلم پایان یافت.
 اسمعیل جهانگیری گفت: این نهمین دوره از جشنواره فجر بود که در استان 
با تهران ۱۵ الی ۲۲ بهمن ماه در دو سالن سینما ستاره  هرمزگان همزمان 
شهر و سالن سینما ستاره جنوب بندرعباس برگزار شد.وی افزود: در این دوره 
از جشنواره ۱۶ فیلم از ۲۲ فیلم حاضر در بخش سودای سیمرغ در بندرعباس 
فیلم   ۱۶ این  که  گردید  اکران  سینما  هنر  به  مخاطبان  و  علاقه مندان  برای 
شهر  در  جشنواره  منتخب  سینمای  سالن  دو  در  اکران  نوبت  سه  کدام  هر 
کرد:  عنوان  هرمزگان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  داشتند.  بندرعباس 
مخاطبان و علاقه مندان جشنواره در زمان آغاز بلیط فروشی جهت دیدن آثار 
را تهیه می نمودند و  بلیط های جشنواره  از درگاه های معرفی شده،  جشنواره 
بلیط فروشی از طریق چاپ بلیط کاغذی صورت نمی گرفت و تنها از طریق 

سامانه متصل به سمفا انجام می شد.
جهانگیری به وضعیت شیوع بیماری کرونا در زمان برگزاری جشنواره اشاره 
کرد و بیان داشت: به دلیل این وضعیت و اهمیت سلامتی شهروندان و رعایت 
پروتکل های بهداشتی سالن های سینما با ظرفیت پنجاه درصد به اکران فیلم ها 
ی  همه  از  پایان  در  هرمزگان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  پرداختند.مدیرکل 
و  و مطبوعات  رسانه  فرهنگی، حوزه ی  و  فعال هنری  انجمن های  دستگاه ها، 
خانواده ی سینمای هرمزگان و…که در برگزاری مطلوب این رویداد مشارکت 
و همکاری داشتند تقدیر و تشکر کرد.وی افزود: پر فروش ترین فیلم ها در بندر 
بازنده خائن کشی و موقعیت  عباس در مجموع هر دو سینما علف زار، مرد 
مهدی بودند.گفتنی است ۱۶ فیلم، خائن کشی - مسعود کیمیایی، مرد بازنده 
- محمد حسین مهدویان، لایه های دروغ - رامین سهراب، ماهان -حمید شاه 
حاتمی، ملاقات خصوصی -امید شمس، هناس- حسین دارابی، بیرو -مرتضی 
علی عباس میرزایی، بدونِ قرار قبلی - بهروز شعیبی، موقعیت مهدی- هادی 
حجازی فر، شب طلایی- یوسف حاتمی کیا، نمور - داوود بیدل، شادروان- 
حسین نمازی، علفزار -کاظم دانشی، شهرک -علی حضرتی، ضد - امیرعباس 

ربیعی و دسته -دختران منیر قیدی در بندرعباس اکران شد.

خبر


